
Se cedeixen els terrenys peral 
segon centre de salut 
Es construira al PAI de Mercadona 

Els efectes 
de la pluja 

El s 150 li tres per metre quadrat del 
dissabte passat provoquen LnundaGioos 
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80 actuacions deis serveis d /emergencia 

Aprovat el can vi d'ús deis 
terrenys peral cinqué CEIP 
La parcel·la s'ubica a /'actual camp 
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Ante la declaración de PSPV ~ 
PSOE C55J 

Orihuela www.pspv-psoe.net/vinaros 
C./SantFrancesc, 18 - 1er A 

Tel. 964452501 

El agua es un derecho y una responsabili
dad de todos. El agua es una de las principales 
fuentes de riqueza para alcanzar una mayor 
productividad y competitividad de las empre
sas, industrias, agricultores, así como del sec
tor turístico de la Comunitat Valenciana . 
El compromiso del gobierno de Jose Luis 
Rodríguez Zapatero con esta comunidad 
ha sido claro durante la pasada legislatura 
en materia hídrica : la inversión media 
en la Comunidad Valenciana ha sido de 
823 millones € en el periodo 2004-2007, 
multiplicando por seis la inversión de la 
última legislatura de Aznar. Desde el inicio 
de la legislatura hasta el 2009 el gobierno 
socialista ha comprometido 3000 millones 
de € en materia de agua en la Comunidad 
Valenciana. Con este tipo de políticas se 
consigue agua para todos y para siempre. 
El agua se ha convertido en un elemento 
estratégico que no puede estar sometido 
a disputas territoriales. El uso y control 
de este elemento no ha de ser un motivo 
de enfrentamiento entre Comunidades 
Autónomas. 
La solución a la escasez de agua no puede 
ser simplemente extractiva (sacar agua de un 
sitio para llevarla a otro, ya que el problema 
es global) . Hay que garantizar el suministro a 

largo plazo y sin depender de los avatares del 
clima o de los excedentes de otras cuencas. 
Hay que tender a la autonomía hídrica, para 
garantizar el desarrollo futuro de la Comunitat 
Valenciana armonizando nuestras políticas 
con las recomendaciones y directivas 
medioambientales de la Unión Europea. 
En este sentido, queremos denunciar que la 
Generalitat Valenciana no ha llevado a cabo 
en 12 años ni una sola actuación encaminada 
a generar nuevos recursos hídricos. Antes 
al contrario, ha dificultado la ejecución de 
acciones del Gobierno Central encaminadas 
a tal fin y se ha empecinado en reivindicar 
un trasvase que la UE vetó por su impacto 
ecológico irreversible y su insostenibilidad. 
Educar en el uso eficiente y responsable del 
agua mediante campañas de 
sensibilización en los nuevos valores del agua y 
programas de formación, 
involucrando a las entidades y colectivos 
ciudadanos. 
Las Administraciones Públicas han de ejercer 
de coordinadoras de las políticas hídricas, 
garantizando la solidaridad y la cohesión 
interterritorial, de acuerdo con las directrices y 
permisos de la Unión Europea. 
Es por tanto, misión de las Administraciones 
Públicas garantizar la disponibilidad 

y calidad del agua, así como gestionar 
eficientemente y de manera sostenible los 
recursos. Hay que modernizar los regadíos, 
como ya hacemos los valenciano s, para ser 
más eficientes en el ahorro; se ha de mejorar 
y modernizar la red de conducciones; se ha 
de racionalizar el consumo y buscar nuevas 
aportaciones a partir de la investigación y las 
nuevas tecnologías. 
Orientar la política del agu a hacia un 
mayor equilibrio ecológico asumiendo las 
Administraciones Públicas la defensa del 
patrimonio natural y de la biodiversidad como 
responsabilidad política de primer orden. 
Nosotros proponemos un Pacto Estatal del 
Agua que suscriban todos los partidos para 
asegurar el suministro suficiente a todos los 
territorios de España, especialmente el agua 
para consumo humano. Un pacto que garantice 
un uso eficiente y responsable del agua . Un 
pacto que oriente la política del agua hacia un 
mayor equilibrio ecológico y que acerque la 
gestión del agua a la ciudadanía, reforzando 
los mecanismos de coordinación entre las 
diferentes administraciones que intervienen 
en la gestión del agua y otorgando mayor 
protagonismo a las Administraciones Locales 
en la gestión del agua, garantizando, así el 
abastecimiento de agua para siempre. 

De vergüenza 

And rés Mart ínez, presidente de la 

Junta de Usuarios del río Vinalopó, 

es propietario de la parcela en la 

que Danone proyecta construir 

una planta de embotellado que 

ut il iza rá 700.000 mill ones de litros 

de agua al año. Un escándalo. 

REINA 

COlABORACIÓN. A. Martfnez y F. camps reivindicando agua para el Vinalopó. 
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Residencia de la tercera edat 
\1 

' BLOC 

de luxe 
www.blocvinaros.com 

Domenec Fontanet: "la necessitat de tindre una residencia de la 

tercera edat és indiscutible, ningú no s'hi pot negar a construir-la. Pero, 

la seua ubicació al costat de la via del tren i els preus desmesurats que 

han de pagar les persones que necessiten una plac;:a, són dos raons per 

les quals nosa ltres estem en desacord, es vo l fer una res idenc ia pera 

persones amb rendes altes i amb un alt nive ll adquisitiu". 

El BLOC esta en desacord en el plantejament de I'Equip de Govern a 

fer una residencia municipal pera persones de la tercera edat amb 

un alt nivel! adquisitiu. 

La construcció de la residencia de la tercera edat és un projecte queja ve 
de la legislatura passada 2003-2007 en el qual es va creure oportú ubicar
la en la zona de l 'estació del tren, al final de Joan XXIII, una ubicació que 
tant I'Equip de Govern com el PP creuen que és l'adequada. 
Per a nosaltres, el BLOC, sempre hem dit que no ens pareixia bona 
aquesta ubicació, tant per la proximitat de la vía del tren (soroll, 
apartada i un entorn poc agradable) com perla llunyania al centre de 
la ciutat, apartada de la vida quotidiana d'una ciutat i allunyada de la 
mar, del passeig, del mercat, de l'escalfor de la gent. La nostra proposta 
sempre ha sigut clara i persistent: demanar que es trasllade la ubicació 
de la residencia al PAI de Mercadona o al PAI de Verdera, cosa que amb 
voluntat per part de les persones que ens governen es pot fer, sense 
posar cap excusa, ni impediment. Perqué, de modificacions, se n'han fet 
i no poques en altres infraestructures i projectes. 
L'exemple el tenim en aquest mateix projecte de residencia, quan en 
campanya electoral es donava com a feta aquesta residencia amb 55 
places, o quan al mes d 'agost de 2008 es porta aprovació al pie el visat 
del projecte de la residencia de la tercera edat de 55 places (per cert, 
la votació va ser 20 vots a favor i el BLOC en contra) i ara, després del 
resultat de l'estudi de viabilitat que es va demanar abans de les eleccions 
municipals, ja fa uns quants mesos, va i recomana fer una residencia 
de 150 places per a ser rendible. Que poc costaría per part PSOE-PVI 
reconéixer que les coses de vegades es fan malament. 

En que estem treballant? 

1 a més d'aixó, en el pie extraordinari del 28 d'abril 2008 I'Equip de 
Govern ens porta l'aprovació de l'estudi de viabilitat del contracte de 
concessió d'obra pública per a la redacció del projecte, construcció, 
explotació, conservació i manteniment que ha redactat una empresa 
especialitzada en la gestió i construcció de residencies de la tercera 
edat. Un estudi que després de revisar-lo esta molt ben fet, valorant 
tots els parametres, pero, amb uns resultats en l'apartat de distribució 
deis ingressos que ens va sorprendre. 
De les 150 places, 50 són concertades o proposades per I'Ajuntament 
o la Generalitat (públiques}, i les al tres 100 són d'explotació lliures 
en el mercat (en altres paraules privades) . La tarifa de les 50 places 
concertades per I'Ajuntament (públiques) per persona i dia per al 
2009 (cada any que passa augmenta) é~ de 50,00 euros, per tant, 
1.500 euros al mes. Quina família de persones treballadores pot pagar 
aquest preu per a tindre una persona en una residenci? Per a qui sera 
aquesta residencia? La resposta la podeu contestar vosaltres mateixos.l 
la tarifa pera la resta de places, les 100 places privades per persona 
i dia surt a 72 euros en el 2009 (cada any que passa augmenta), 
per tant, 2.160 euros al mes. Tornem a fer la pregunta, pera quines 
persones es fa aquesta residencia? Qui podra pagar aquests diners? 
lla tarifa de les 30 places pera centre de di a per persona i di a peral 
2009 (cada any que passa augmenta) és de 33 euros, per tant, 990 
euros al mes. Sense comentaris, vosaltres mateixos. 

El BLOC no pot donar suport a aquest tipus de residencia per a 

persones de la tercera edat. 

per Oomenec Fontanet 

l. Per registre d'entrada i per escrit demanar la 
documentació següent sobre la ubicació de la 
zona pera sol industrial a les 5oterranyes, amb 
data 6 de febrer: 
- Informe d'idone'itat urbanística per part deis 
tecnics. 

- En la zona de les Soterranyes hi ha diferents 
espais dignes de protegir com barrancs, casetes 
de volta, sitges, arbres, especies naturals i al tres, 
que s'ha de conservar i protegir. Demanem una 
valoració i relació de totes aquelles coses a 
preservar. 

S. Votar a favor de l'exposició pública del 
Pla de Reserva de Sol Industrial per a la zona 
de les Soterranyes amb l'acceptació de les 
consideracions que hem proposat. 
6. 11 de mar<;:. El BLOC presenta la moc1o 
per preservar el paratge del santuari de la 
Misericordia i la suspensió de l'atorgament 
i tramitació de !licencies i programes 
urbanístics. La votació va ti ndre el suport del 
PSOE i PVI i l'abstenció del PP. 

- Informe per part del tecnic de medi ambient per 
valorar el possible impacte. en el medi natural de 
la zona propasada per I'Equip de Govern. 
- Informe per part de l'area d'Agricultura per 
valorar com pot afectar els conreus i activitats 
existents en aquesta zona de les Soterranyes. 
- Com a la zona propasada hi ha diferents 
activitats en el conreu, com tarongers, oliveres, 
garrofers, ametllers, etc. .. . voldríem saber la 
superficie de cada activitat i poder valorar si 
hi ha altres zones (com la zona de la carretera 
d'UIIdecona) amb un sol conreu o activitat. 

2. Per registre d'entrada i per escrit demanar 
que es col ·loque una placa en el nom del carrer 
de les Salines E a petició del ve·lnat, amb data 
29 de febrer. 
3. Assistir a l'acte electoralista de la Generalitat 
Valenciana (PP) de la visita del director general 
de Ports, Carlos Eleno, per veure les obres de 
remodelació del port. 
4. La coalició BLOC-Iniciativa-Verds no trau els 
resultats esperats a les eleccions genera ls del 
9 de mar<;:. El BLOC treballa per unir projectes i 
partits, pero els resultats no són els esperats. 

7. Fem un seguiment de les obres del carrer de 
I'Angel per mirar de solu cionar els problemes 
d'accessibilitat del ve·lnat . 
8. Fe m un seguiment de les obres d'urbanització 
del carrer del Triador Y. 
9. Atendre i escolta r totes aquelles peticions 
que ens fan els ci utadans i les ciutadanes del 
poble. 
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La noticia de la Concejalía de Cultura para esta 
semana ha sido la convocatoria de las bases para 
tres concursos que tendrán lugar durante esta 
primavera y en el próximo verano y que abarcarán 
disciplinas tales como pintura, literatura y 
ciencia. Concretamente se trata del XXI Certamen 
Internacional de Artes Plásticas, del IV Premio de 
Literatura Digital, organizado conjuntamente con la 
Universitat Oberta de Catalunya, y de una beca para 
el desarrollo de trabajos de investigación. 

Lo decíamos la semana pasada y lo tenemos 
que volver a decir otra vez. Los concejales de la 
oposición cobran del Ayuntamiento para que 
ejerciten la actividad política municipal en el 
Ayuntamiento y no en la sede del partido. El PP 
ha escrito una carta a la ministra de Fomento y al 
presidente del Gobierno pidiendo más trenes de 
cercanías entre Castelló y Vi na ros y, acto seguido, 
la han explicado nuevamente a unos micrófonos y 
a unas cámaras de TV en la ya tradicional rueda de 
prensa de su sede. Por descontado que el PVI está 

El infalible JUAN 
Ltc. .>emonadeq "r..)Sdl"populdr· .. .Jdr 
porque un vez "1ás demo~tra'1do su 
ciro• mo y su f" ta totc. d s "tldo del 
r die; u lo, '10S 'll obsequiarlú con este, 
loo; per JS' 

"'La inundadón del Paseo fue 
la demostración palpable de 
que el gobierno municipal está 
desbordado~ 

Sin comentarios. 

t ... rr,.La< d Id d 

tm c:teralrr t • por loP'lt'u y B 1 da' 

,Outénlo>t .'lequepac,:Jr?Es .JYfdctl 
duir to:"lt r cl5 Jesde Id opOSklü!1. 
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Pinceladas de VERDE y de NARANJA 

completamente a favor de lograr más trenes y lo 
normal es que el resto de los partidos también lo 
estén. Ésta sí que es una propuesta ideal para que el 
PP la llevara al próximo pleno en forma de moción, 
porque un escrito a Madrid trasladando la moción 
unánimemente aprobada por toda la corporación 
sería mucho más efectivo que dos cartas de un PP 
que está en la oposición, tanto en Vinarós como en 
Madrid. Y si además se consiguiese la participación 
de los otros municipios de la Taula del Sénia, aún 
mucho mejor. Pero no, ellos tienen que ir por libre 
para, lamentablemente, acabar echando solamente 
bocanadas de humo ... 

Se ha solicitado a MERCASA un informe actua
lizado que defina las necesidades y el potencial 
del mercado municipal, de manera que posibilite 
una confluencia de las actualmente enfrentadas 
opiniones de los vendedores del mercado y del 
equipo de gobierno del Ayuntamiento. Estos días 
estamos viendo como la opinión del PVI no dis
ta mucho de la del alcalde de Benicarló que ha 
prorrogado dos años mas la concesión a los co
merciantes pero, al igual que htzo Javier Balada 
aquí, también les ha pedido que se impliquen 
asumtendo costes en las obras para la remodela
Ción del mercado bentcarlando. 

También desde su "mini ayuntamiento'; que es 
como, a partir de ahora, tendremos que denominar 
a su sede de la calle Arcipreste Bono, don Mariano 
Castejón ha planteado sus dudas respecto de la 
construcción del prometido paso subterráneo al 
centro comercial Portal del Mediterráneo. Éste es 
un proyecto a cargo de Fomento, de las empresas 
del polígono y del PAI situado entre la carretera y 
la costa. Nada indica que no se vaya a llevar a 
término pero, simplemente como una opinión 
más a considerar, habida cuenta que la N-340 va a 
desviarse hacia el interior y que la carretera actual 
quedará como un gran bulevar. ¿No sería mejor 
construir una rotonda al mismo nivel, similar 
a la de la carretera de Morella? Probablemente 
costaría menos y la diferencia se podría aplicar para 
otras actuaciones. Por ejemplo, en la carretera de 
Ulldecona. 

Paco Ba1la se está apltcando a fondo y, finalmente, 
hay acuerdo para que pueda echar a andar el 
quinto colegio. Se construira en el terreno que 
ocupa actualmente el campo de fútbol de Les 
Capsades, junto al instituto Leopoldo Querol La 
Generahtat, esta vez ha considerado que a parcela 
es apta realizando una reserva de suelo adictonal 
para futuras ampliaciones de 1.500 m Este campo 
va a quedar fuera de servicio solamente a partir 
de que se comiencen a utilizar los campos de la 
nueva ciudad deportiva cuyos vestuanos siguen 
avanzando a buen ritmo de const ucc ón. 

Por fin, don Jacinto Moliner puede ya saber lo 
que vale la finca del "carrer major" que compró a 
trancas y barrancas para su ciudad deportiva sal
chicha: 1,5 M€ que el Tribunal de Justiprecio nos 
condena a pagarle al antiguo propietario, a aquel 
señor que don Jacinto Moliner dijo que le engañó. 
Los tribunales, poco a poco, se van encargando de 
desmontarles su "modelo ejemplar de gestión 
municipal". Habiendo reconocido haber sufrido 
el engaño, ¿por qué no lo paga él y no el Ayunta
miento? Otro buen tema para otra moción en un 
pleno, aunque es pura utopía. El Equipo de Gobier
no ha anunciado un recurso bien argumentado 

que, si prospera, además de eludir un gasto inútil, 
le habremos difuminado a don Jacinto su segun
da mancha de ineficacia y de desatino, ya que 
la primera, la del convento, lamentablemente es 
indeleble. Ojalá lo ganemos porque, ya nos expli
carán Uds., de qué nos serviría pagar tanto por los 
terrenos de una ciudad deportiva salchicha atra
vesados por la nueva N-340. 

Tras del éxito de la rotonda provisional JUnto a 
la pista de atletismo, se va a constrUir una rotonda 
permanente y definitiva. Vamos a hacer otra 
rotonda provisional más en el cruce entre la av. 
Barcelona y la calle García Julve (la antigua muralla), 
y para más adelante, si logramos un acuerdo con la 
constructora propietaria de los terrenos, haremos 
otra rotonda más en el complicado cruce entre 
la av. Barcelona y la av. Ll ibertat hasta el puente 
de la V. Desde que hace cmco anos accedimos al 
gobierno municipal no hemos cesado de realizar 
actuaciones para mejorar la circulación. Éste es 
un tema que da para mucho y que trataremos en 
breve de forma exclusiva. 

Respecto de la postura del BLOC en relación con la 
residencia de la tercera edad, en el sentido de que 
no están conformes con la cifra del coste de las pla
zas, hay que hacerles una aclaración: El coste de 
cada plaza es el que es, y las cifras indicadas en el 
informe lo reflejan fiel e invariablemente. Pero una 
cosa es el coste mensual de cada plaza, y la otra la 
cantidad que deberá pagar cada persona aco
gida . Tengan en cuenta que, además de las sub
venciones posibles, también está en vigor una Ley 
de Dependencia que permitirá derivar una buena 
parte de estos costos hacia las administraciones 
públicas. Por lo tanto, parece obvio que lo quepa
garán los residentes será una cantidad inferior 
al costo real de cada plaza, dependiendo de las 
subvenciones que se consigan y de las circunstan
cias personales de cada persona acogida. 

La nueva miC1at1va de la Con• .eJa a d• Tummo 
ha fructificado en las primeras j ornadas de in
tercambio gastronómico Andorra-Vinaros. Se 
trata de fomentar a colaboración entre restau
radores andorranos y vinarocenses para dar a 
conocer alla y aqu¡ nuestras respectivas cocmas 
con objeto de promocionar nuestro turismo. La 
presentación en Andorra tuvo lugar el pasado 29 
de abnl en el afamado restaurante La Borda Este
vet. Mientras que los restaurantE'<; Rafello Crista 
lero, Mesón de ,a Mera, El Bergant1n y La Cocina 
de .. avter Ramos harán sus prese'ltaciOnes en los 
cuatro restaurantes andorranos· La Borda Estevet, 
Don Den1s, el Hotel Carlton Plaza y El X.1let. Estos 
m1smos restaurantes lo harán en los restaurantes 
de Vinarós los d1as 21 y 28 de mayo. En Andorra 
se esta hactendo una amplia difusión mediática 
de este evento. Nuestros restauradores se están 
aplicando muy concienzudamente y estamos se
guros que nos van a dejar en muy buen lugar. 

No hay forma de lograr que los plenos se desarro
llen sin el ya habitual espectáculo. Esta vez tres 
concejales del PP abandonaron el pleno "ofendi
dos" porque el alcalde, que es quien lo dirige, para 
agilizarlo, hizo que en el turno final de ruegos y 
preguntas todos los grupos le hiciesen las pre
guntas de golpe para contestarlas al final una a 
una, como así hizo. Esto mismo lo pueden hacer 
los alcaldes del PP de poblaciones vecinas pero no 
el alcalde de Vinarós. Sin comentarios ... 



1 7 de maig 2008 

OPINIÓ 

Vi na ros no merece un gobierno 
que hace aguas 

~ 
partido popular 

VINARÓS 

www.ppvmaros.es 

Improvisac ión absoluta 

Cuando dos personas sin ideas, sin proyectos, sin 
ganas de trabajar, sin talante ni talento acceden 
alternándose en la Alcaldía con el único fin de 
sentarse en el sillón para que no lo ocupe la fuerza 
política más votada democráticamente por los 
vinarocenses acaba ocurriendo lo que sucede 
en Vinaros, un gobierno municipal que hace 
aguas, que se disuelve como un azucarillo, que 
los pies de barro sobre los que han construido 
sus fantasías faraónicas no aguantan las primeras 
lluvias y todo queda inundado en la más absoluta 
incompetencia. Hay momentos puntuales que 
reflejan a la perfección una situación y el pasado 
sábado en Vinaros se vio de forma clara que 
tenemos un gobierno que hace aguas por todas 
partes, que no tiene ni idea de gobernar y que está 
hundido en el más profundo de los océanos, sin 
ninguna posibilidad de ver la realidad. Vinaros no 
se merece un gobierno que hace aguas. 

Des pi lfa rro 

Las obras del paseo son fruto de un capricho de 
un alcalde irresponsable, del sueño de una noche 
acalorada, son fruto de una forma de hacer política 
incapaz de solucionar los pequeños problemas de 
los vinarocenses pero donde abundan las obras 
imposibles, los despilfarros y- las actuaciones sin 
pensar en las consecuencias. Romeu y Balada han
pasado de nadar en la abundacia a estar hundidos. 
Su final político lo escribieron los vinarocenses 
en la noche electoral cuando no les otorgaron la 
confianza para que siguieran gobernando y ellos 
solos están escribiendo su epitafio con una gestión 
del día a día llena de improvisaciones, cortinas de 

humo e insultos. El paseo es un despilfarro porque 
nadie sabe cuánto nos está costando realmente 
a los vinarocenses. Muchos millones de euros 
gastados para tener un paseo que no será mejor 
que el que teníamos y que el pasado sábado nos 
dio el primer aviso de lo que puede ocurrir a partir 
de ahora con cada temporal. La inundación del 
paseo fue la demostración palpable de que el 
gobierno municipal está desbordado. 

Mentiras continuas 

Vinaros no se merece un alcalde mentiroso, por 
no hablar del primer teniente de alcalde ... Los 
socialistas nos podrán acusar de todo aquello 
que sus mentes maquiavélicas puedan imaginar 
pero el alcalde miente, como cuando negó que 
los precios de la escala L'llla se duplican este año. 
En las obras del paseo no han dicho ni una sola 
verdad. Escondieron el proyecto a los vecinos, a 
los restauradores, al Partido Popular, la primera 
fase lleva un año de retraso y seguimos sin saber 
cuándo será su inauguración, siguen sin permiso 
de Costas para hacer una escollera que lleva meses 
construida, siguen sin aclarar cuánto cuesta el 
parquing, porque no han cumplido en nada el 
proyecto inicial, siguen sin decirnos por qué el 
arquitecto redactor no da la cara ante todos los 
vinarocenses y pide disculpas por una chapuza 
que está arruinando a nuestra ciudad. Las mentiras 
del alcalde perdedor no tienen límite pero 
sigue aferrado a un sillón que no merece por su 
incapacidad y su incompetencia. La imagen de su 
obra más faraónica llena de agua debería hacerle 
reflexionar para luego presentar su dimisión. El 
alcalde debe dimitir porque es incapaz de gobernar 
Vinaros de forma coherente. 

Los ataques de un alcalde desesperado 

Cuando Romeu miró el pasado sábado la piscina 
en que se había convertido el parquing del paseo 
marítimo, su obra faraónica, vio reflejada en el 
agua marrón su propio destino político. Humillado 
en las urnas, nuestro alcalde está en una situación 
desesperada y no encuentra otra solución que ata
car a cualquier miembro del Partido Popular que 
se le cruce por delante. No tiene argumentos. No 
tiene ideas. Sus insultos y sus pretendidas gracias 
en los plenos ya no le sirven. Cada día que pasa se 
ve más acabado, sus proyectos más liados y Vi na
ros mientras tanto sigue atascado en un callejón 
sin salida del que nos costará salir mucho tiempo. 

La prepotencia de un alcalde furioso 

Para nuestro alcalde, que lleva S años gobernando, 
el Partido Popular sigue siendo el culpable de todos 
los males que ocurren en Vinaros. No se da cuenta 
que la responsabilidad es suya, que los problemas 
debe solucionarlos él y que los concejales del 
Partido Popular podemos proponer pero no 
depende de nosotros la solución a los problemas. 
Si nos dejara gobernar, tal y como dijeron los 
ciudadanos en las urnas, las cosas serían diferentes. 
El alcalde debe saber que las obras del paseo son 
una idea suya, un despilfarro suyo, un problema 
para todos los vinarocenses que ha creado él solo 
y que no puede responsabilizarnos a nosotros 
que siempre hemos estado en contra de cómo se 
están haciendo las cosas. Romeu no puede culpar 
al Partido Popular de sus tropelías como alcalde. 
El parquing inundado del paseo es la metáfora de 
un gobierno, con en alcalde a la cabeza, hundido y 
superado por sus propias mentiras. 

Jordi Romeu: "Vi na ros tendrá uno de los mejores paseos del Mediterráneo" 
Una semana más nuestro alcalde ha mentido. Ha sido incapaz de cumpl ir su palabra. El 
paseo de Vinaros ya es conocido en toda España pero no por su belleza, que no lo es, sinó 
por estar inundado de agua hasta arriba. ¿De quién es la responsabilidad ahora7 ¿A qu ién 
debemos pedir explicaciones? ¿Por qué se inundó el pá rqu ing del paseo y varios párquings 
cercanos a él que nunca se habían inundado7 ¿Sigue pensando que éste será uno de los 
mejores paseos7 ¿O acabará siendo una de las mayores chapuzas7 ¿Por qué se esconde Sr. 
Alcalde? ¿Por qué no da la cara? ¿Qué le averguenza del paseo7 ¿Por qué se ha gastado más 
de 8 millones de euros en esa "piscina"7 ¿Te sigues creyendo la palabra de Romeu y Balada7 



En defensa de Les Soterranyes 

Asociación de Propietarios para la 
Defensa de Les Soterranyes 

En contestación a comentarios aparecidos en 
la prensa local de pasadas semanas, hemos 
creído oportuno intervenir. Como propietarios 
afectados, nuestro primer objetivo es oponernos 
a la construcción del polígono industrial en Les 
Soterranyes, con ello debería quedar fuera de lugar 
todo comentario referente a especulación . ¿Cuáles 
son nuestros motivos? Saber que disponemos de 
unos terrenos, no baratos como opina el Equipo 
de Gobierno de nuestro ayuntamiento, sino con 
un gran valor cultural y paisajístico, que se lo 
han saltado a la torera. Las fincas que queremos 
preservar contienen olivos y algarrobos, especies 
vegetales y animales que conforman un hábitat 
único en nuestro estimado Vinaros. Más valor 
que añadir: las casetas de piedra en seco (casetes 
de volta). Hay, al menos 26, aunque el informe 
técnico que se pidió sólo hace referencia a 8 (las 
otras desaparecidas por obra y arte de un escrito). 
También hay fincas convertidas en otro tipo de 
cultivo, en la extensión de terreno que pretenden 
para el polígono industrial, pero también algunos 
de esos propietarios están de acuerdo con la 
conversión de los terrenos en polígono con el fin 
de obtener beneficios económicos. 
Como propietarios de las tierras amenazadas, 
queremos defender aquello que nos importa y 
creemos que ese deber nos corresponde, por lo que 
no necesitamos ningún portavoz concejal que nos 
represente. Nosotros somos una entidad suficiente 
para defendernos y nadie puede poner en boca de 
otros nuestros argumentos. 
Por otra parte, nos preguntamos si es necesaria 
tal cantidad de metros cuadrados para industria 
en Vi na ros. En un principio, con 500.000 m2 eran 
suficientes para desarrollar el, según nuestros 
políticos, tan necesitado polígono industrial. La 
reserva de suelo público, aprobada por el pleno, 
con el voto favorable del PSOE, PVI y BLOC (11 
votos de 21 posibles, mayoría exigua) contemplaba 
2.800.000 m2, casi cuatro veces más. Es mucha la 
diferencia para entender el alto grado de necesidad 
de dicho polígono. 
Referente a las alegaciones presentadas por el 
BLOC, queriendo preservar lo que, con su voto, 
ayuda a DESTRUIR, queremos decir que los árboles 
trasplantados se mueren, les casetes de volta 
construid-as fuera de su hábitat natural no pueden 
tener el mismo sentido que si se conservan en él. 
Las casetas con rotondas entre naves industriales 
son como una rosa en un estercolero. 
La reserva de suelo está en exposición pública y se 
abre el período de alegaciones. 

Jordi "Chaves" O "Hugo" Moliner? 

Esquerra-Vinaros vol sortir al pas de les 
desafortunades declaracions en roda de premsa 
que va fer el secretari local del partit anomenat 
BLOC. No entrarem a qualificar la persona que fa 
pocs dies volia ser veu de les esquerres, i ara fa 
d'advocat del PP. Senzillament, perqué no volem 
enganyar a ningú ambla facilitat amb que el BLOC 
disfressa la realitat. Per aixo, volem deixar ben ciar: 
• Canviar la Residencia al PAI Mercadona implica: 
on posem el nou ambulatori? 
• L'avda . . de Gil de Atrocillo és un vial 
excel-lentment comunicat amb el poble i amb 

L:aigua de I'Ebre ens dóna vida 

/ l'JI, .. • ,...,., Associació de veii1s Migjorn 

4a decada 1/uitant per Vinarós 

El proper diumenge 18 de maig I'Associació de 
Ve"ins ens sumem a la manifestació que tindra 
lloc a les 12 del migdia a Amposta per protestar 
contra el transvasament d'aigües del riu Ebre cap a 
Barcelona. 
La nostra oposició es deu primer que tot a la lluita 
per la defensa del nostre poble. A Vinaros ens 
convé que baixe aigua per I'Ebre i com més aigua 
millor. L'aigua de I'Ebre aporta uns sediments 
que a més de configurar el delta que es forma a 
la seua desembocadura, ajuden a regenerar les 
platges del nostre litoral. De fet, la construcció de 
grans pantants en el segle passat pel riu Ebre o 
pels seus afluents han multiplicat un retrocés del 
Delta de I'Ebre i de la nostra costa que necessita 
una aportació constant de camions d'arena i la 
construcció d'espigons. A més de sediments, pel 
riu Ebre baixen tota una serie de nutrients que 
alimenten la fauna marítima de la nostra mar. La 
pesca del nostre poble esta lligada a les quantitats 
d'aigua que baixa per I'Ebre, els anys que baixa més 
aigua els nivells de captura de peix blau i de marisc 
augmenten considerablement. 
A més, la nostra oposició es deu al malgastament 
d'aigua que s'esta duent a terme per les empreses 
que la gestionen, les quals tenen el sistema de 
canonades en un estat molt precari. Coma exemple, 
a Badalona a dia d'avui i des de fa més d'un any 
es perd 1 milió de litres d'a igua al dia per la fuita 
d'una canonada que, a més, resulta ser una de les 
principals arteries d'aigua de l'a rea metropolitana 
de Barcelona. Si la principal arteria d'aigua esta 
així de deixada, imaginem com estaran la resta de 
canonades. 
Ens oposem, dones, a l'ús mercantil de l'aigua i de 
les seues infraestructures, el transvasament d 'a igua 
de I'Ebre cap a Barcelona interessa sobretot a 
totes aquelles empreses que trauen profit directe 
o indirecte de l'aigua. Per més que ploga, la set 
de les grans empreses multinacionals com Aigües 
de Barcelona (empresa que gestiona l'aigua de 
moltes ciutats llatinoamericanes igual de malament 
que a Barcelona) sera insaciable i com més aigua 
tindran per vendre, més piscines, camps de golfs i 
urbanitzacions els convindra que es constru·lsquen. 
Perqué ens estimem la vida i la natura i ens oposem 
al progrés destructiu, convoquem a tota la gent de 
Vi na ros que acudisca a la manifestació d'Amposta. 

No als transvasaments! 
Lo riu és vida! 

1 -J~;..I http://esquerravinaros. blogspot.com 
VINAROS 

!'Hospital Comarcal. 
• El desconeixement de les activitats que es duen 
a terme en un centre residencial, per part del 
partit anomenat BLOC, és tan gran com les ganes 
d'omplir titulars de premsa. 
• La quantitat de 2.100 € es refereix al cost d'una 
pla<;a, i no al preu final que s'haura de pagar. La 
Conselleria de Benestar Social existeix, i el sentit 
comú, també. 
Ate morir els nostres grans és tan greu com no sortir 
al pas per part de I'Equip de Govern a declaracions 
populistes com les del partit anomenat BLOC. 

17 de maig 2008 

Vinaros i la defensa del territori 

Noemí León Ferrer 

Fa quasi un any que estic vivint a Vinaros i estic 
profundament preocupada per la seva integritat 
natural. Des que vaig arribar, he pogut assitir 
a l'intent de transformar el port sense tenir en 
compte aspectes fonamentals pera la pesca, em va 
sorprendre que es volgués fer un port merament 
esportiu a les costes de Vinaros que tanta tradició 
i acció pesquera té. Pero amb el temps ho vaig 
comprendre tot. No és difícil, el negoci, els diners 
per sobre de la natura i de la vida, i és que tot 
quadra. Ara esta en la ment "omnipotent" del gran 
capital fer un camp de golf, em pregunto: qui 
gaudira d'aquest camp de golf? Es vol fer també 
un nou polígon industrial, quins negocis en faran 
ús? Volen fer el gran emmagatzematge de gas, 
qui guanyara diners amb aquesta practica? Volen 
fer molins eolics a la mar, qui rebra l'energia? ¿No 
seran els mateixos que gaudiran del camp de golf, 
que malgastaran combustible a la mar, que tindran 
el negoci al polígon i les inversions al gas? Potser 
no és així exactament, pero no m'estic allunyant 
massa de la realitat, és sabut que els negocis i els 
beneficis economics els reben sempre els mateixos, 
les persones camperoles, treballadores, estudiants, 
només ve u en el salari mínim i potser ve u en el fet de 
vendre les terres o en la crea ció de polígons i camps 
de golf, llocs de treball que serien una oportunitat 
per a tindre un poc més de diners. Les terres que 
avui es facin malbé per a construir ja sigui el golf 
o es cobreixin de ciment seran irrecuperables, els 
marges mil·lenaris, un paratge natural antic i únic, 
que no se sap valorar per la majoria de persones. 
Els treballs que prometen, són amb contractes 
precaris, que no deixen gaudir del temps lliure, 
que només serveix per a pagar les hipoteques 
que ells ens imposen, no ens deixem enganyar ni 
manipular, per favor. Tot aixo em fa témer per la 
salut de Vinaros i de vegades em pregunto, que ha 
fet Vi na ros?, perqué és com si tingués el gafe, tot ho 
volen fer aquí. 
1 per si aixo no fos prou, ara els polítics i les 
televisions ens volen enganyar parlant d'urgencia 
a Barcelona per a les persones, quan es refereixen 
a urgencia per a fer més diners, l'aigua totalment 
mercantilitzada, aigua a canvi de divises, per a 
vendre-la, pera construir, per als negocis. L'Ebre no 
és una aixeta pera tothom que vulgui, I'Ebre no és 
de ningú i s'ha promulgat un Reial Decret que diu 
el contrari, diu que es pot utilitzar comes vulgui si 
hi ha necessitat, pero qui diu quan i per que hi ha 
necessitat? El proxim 18 de maig hi ha convocada 
una manifestació en contra del nou transvasament 
a Amposta, personalment aquesta protesta no 
sera nomes la de I'Ebre, ja que com es veu, l'actual 
política és la de creació de negocis oblidant tota la 
resta . Pero ara mateix, la més immediata és la de 
I'Ebre, totes i tots estem convidats a anar-hi, per a 
exergir la nostra capacitat de dir NO, no ens deixem 
enganyar, no ens rendim, no volem la vostra forma 
de fer les coses, no volem ofegar el riu, ni la terra i 
dir SÍ, volem que es tingui en compte el poble, que 
es torni a conrear la terra, que sí, que es deixi de 
construir si hi ha milers de pisos buits i sí a la vida. 
Ens veiem a Amposta per I'Ebre, per Vinarós i per 
la Terra . 

GENERALITAT VALENCIANA 11--D• ,._ ............ .. 
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ACTUALITAT 
SESSIÓ ORDINARIA DE L'AJUNTAMENT 

PLE DE 13 DE MAIG DE 2008 

ORDE DEL OlA: 

1. Aprovació, si s'escau, deis esborranys de les actes de dates 11 -03-
08, 08-04-08 i 28-04-08. Unanimitat 
2. Dació de compte de Decrets i Resolucions de I'Aicaldia de 
conformitat amb el que disposa l'article 42 del R.D. 2568/86 de 28 
de novembre. 
3. Dació de compte del canvi d'un deis membres de la Comissió 
Informativa de Medi Ambient. 
4. Modificació Pressupostaria en la modalitat de suplement de 
credit per import de 36.000,00 € corresponents al Plan Avanza. 
Unanimitat 
S. Modificació Pressupostaria en la modalitat de credit extraordinari 
per import de 90.000,00 € destinats al pagament de drets d'autor al s 
quals obliga una sentencia. Unanimitat 
6. Modificació Pressupostaria en la modalitat de crédit extraordinari 
per import de 53.000,00 € per a la promoció de la ciutat. 
Unanimitat 
7. Modificació Pressupostaria en la modalitat de crédit extraordinari 
per import de 17.992,59 € destinats a la biblioteca del mar. 
Unanimitat 
8. Moció presentada pel Grup Municipal Socialista en relació al 
financ;:ament autonomic i local. S'aprova per majoria amb els vots a 
favor de PSOE, PVI i BLOC i el vot en contra del PP. 
9. Conveni de col ·laboració entre la Generalitat i I'Ajuntament de 
Vinaros sobre la biblioteca pública municipal. S'aprova per majoria 
amb els vots a favor de PSOE, PVI i PP i l'abstenció del BLOC. 
10. Aprovació inicial de I'Ordenanc;:a de Seguretat en l'ús, gaudi i 
aprofitament del litoral municipal. Unanimitat. 
11.Atorgament de noms a carrers de la zona turística nord. 
Unanimitat 
12. Canvi d'ús esportiu a ús dotacional docent en parcel·la ubicada a 
la zona de les Capsades. Unanimitat 
13. Estudi de detall presentat per la mercantil 6 Jotas SL en la 
carretera Costa Sud, n. 26 (av. Pablo Bejar). Unanimitat 
14. 1niciació deis tramits pera la venda directa de la parcel·la sobrant 
de vi a pública al c. Capitán Cortés. Unanimitat 
15. 1niciació deis tramits pera la venda directa de la parcel ·la sobrant 
de vi a pública al ca mí Capsades, n. 8. Unanimitat 
16. lniciació del procediment pera la gestió indirecta del programa 
d'actuació integrada corresponent a la Unitat d'Execució n. 12 del 
PGMOU. Unanimitat 
17. Acta de cessió de terrenys amb destinació vial públic en la pda. 
Capsades, c. Projecte n. 31, e/ Tinenc;:a de Benifassa, de 25,00 m2• 

Unanimitat 
18. Acta de cessió de terrenys amb destinació a vial públic en la pda. 
Ameradors o Boveral, de 9,81 m2• Unanimitat 
19. Acta de cess ió de terrenys amb destinació a vial públic al ca mí de 
I'Ermita, de 173,16 m2• Unanimitat 
20. Proposta de venda a la mercantil INVERSIONES INMOBILIARIAS 
DOBONSA SL, de subsol per aparcament al c. Raimundo d'Aiós - c. 
Sant Josep. Unanimitat 
21 . Cessió de terrenys a la Generalitat Valenciana per tal d'ubicar el 
futur Centre de Salut de Vi na ros. Unanimitat 
22. Despatx extraordinari. 
23. Precs i preguntes. 

Les imatges 
del plenari 

Per primera vegada, 
I'Ajuntament és accessible 

pera la gent amb mobilitat 
red u ida, i Ramon va poder 

assistir dimarts a un pie 
municipal gracies a la 

posada en marxa de 
!'ascensor del consistori. 

Ourant el torn de precs i preguntes, 
la regidora del PP Mercedes Baila 

va abandonar la sala i els regidors 
Mariano Castejón i Joaquín Torres 

van deixar els seus /loes per seure 
a la banqueta del públic, com a 

mostra de desacord en la manera 
de respondre les preguntes 

per part de /'alcalde. 
Romeu va decidir que primer ti 

realitzaren tates les preguntes per, 
una vegada formulades, contestar
les. El PP va considerar que havia de 

respondre-/es una per una. 

17 de maig 2008 

Aprovada la cess ió deis terrenys del nou 
centre de salut al PAI de Mercadona 

El pie de maig celebrat dimarts va 
aprovar per unanimitat la cessió deis 
terrenys per a la construcció del segon 
centre de salut que s'ubicara al PAI SUR 
17 de Mercadona. La cessió deis ter
renys ha sigut possible després d'un 
costós procés de reparcel·lació del qual 
finalment I'Ajuntament ha aconseguit 
la titularitat. La regidora socialista Li
brada López va indicar que des del con 
sistori s'ha actuat amb celeritat per ce 
dir els terrenys "només un mes després 
d 'haver aconseguit la titularitat ", i va 
informar que la superficie de la parcel
la és de 4.242 m 2

, un so lar escol lit perla 
Conselleria després que I'Ajuntament 
posés diferents terrenys a la seua dis
posició. La regidora socialista també 
va demanar al PP local que sol ·licite a 
la Conselleria " la mateixa rapidesa que 

X. F. 

exigeixen a I'Ajuntament" pera la cons
trucció del nou centre de salut . 
De la seua banda, el portaveu del Grup 
Municipal Popular, Juan Bautista Juan, 
va indicar que perqué la Generalitat 
comence les obres "cal dotar els terrenys 
de serveis com aigua, llum i clavegueram'; 
i va considerar que la Consel leria havia 
esco llit el terreny més adequat. 
De la seua banda, el regidor del BLOC, 
Doménec Fontanet, va recordar ''l'esfon; 
rea litzat per I'Associació de Ve'lns Migjorn'; 
que va fer una recollida de signatures per 
demanar la construcció d 'un segon centre 
de salut. 
Finalment, !'alcalde, Jordi Romeu, va 
concloure apuntant que la Conselleria 
pot iniciar les obres en el moment que 
vulga perqué la zona ja disposa de tots 
els serveis. 
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ACTUALITAT 

El pie aprova la realització 
del canvi d'ús deis terrenys 
on s'ubicara el cinqué col· legi 

X. F. 

L'Ajuntament de Vinares ha aprovat en pie i 
per unanimitat l'inici de l'expedient per rea 
litzar el canvi d ' ús del camp de Les Capsades, 
de propietat municipal, que pa ssara d ' ús es
portiu a dotacional educatiu, per tal que es 
puga construir el cinqué col ·legi . 
La regidora socialista Maria José Ferrer va 
garantir que quan les maquines entren a 
treballar els xiquets ja podran gaudir de les 
instal ·lacions de la ciutat esportiva . 
De la seua banda, el portaveu del PP, Juan 
Bautista Juan, que va lamentar el retard en 
la finalització de les instal ·lacions de la ciutat 
esportiva, va considerar que I'Ajuntament 
havia trigat massa temps a cedir els terrenys 
del centre educatiu "perque ha prioritzat 
obres com la plac;:a de Sant Antoni o el passeig 
marítim". Sobre aquest tema , el regidor del 
BLOC, Domenec Fontanet, va contestar que 
també la Generalitat "gasta molts diners en 
altres projectes com la Copa America o el 
circuit de Valencia en lloc de prioritzar la part 
sanitaria i educativa ". 
De la seua banda, l'independent Javier Balada 
va indicar que el PGOU del 2001 proposava un 
dotacional educatiu a la zona de Joan XXIII per 
fer aquest cinqué col ·legi, "uns terrenys que 
Ciegsa va descartar l 'any 2004 en considerar 
que el terreny era irregular i per aquest motiu 
el consistori va haver d'espavilar a trobar un 
altre terreny que consideressen adequat". 
Finalment, !'alcalde, Jordi Romeu, va tancar el 
torn d'intervencions lamentant " la politització 
de l'educació que fa el PP", i va criticar el 
PGOU del 2001 perque "no preveía terrenys 
educatius ambles condicions que ens demana 
la Generalitat", un fet que Romeu va considerar 
com "una mala planificació del PP". 

Una normativa regula'ra les 
activitats a les platges i cales 
de Vi na ros 

X. F. 

L'Ajuntament va aprovar dimarts en pie i per 
unanimitat la normativa reguladora a les 
cales i platges de la ciutat, en materies com el 
salvament, el socorrisme, el manteniment i la 
neteja de les platges i cales, la seua senyalització 
i la practica d'activitats esportives. La regidora 
del PVI, Mamen Obiol, va explicar que fins ara els 
usos permesos d 'aquests espais venien regulats 
per diferents ordenan ces i relacions contractuals 
a les quals s'havia arribat amb empreses 
concessionaries per a la prestació d'aquests 
serveis. Amb la creació d 'aquesta ordenanc;:a es 
pretén evitar aquesta dispersió de normatives 
i crear una eina útil i rigorosa per als usuaris, 
institucions i empreses que gaudeixen i treballen 
dins l'ambit de les platges i cales de Vi na ros. 

1 7 de maig 2008 

Conveni pera la biblioteca 
municipal 

X. F. 

L'Ajuntament de Vinares i la Generalitat signaran 
un conveni de col·laboració sobre la biblioteca 
municipal. El punt es va aprovar amb els vots 
a favor del PSOE, el PVI i el PP i l'abstenció del 
BLOC. Domenec Fontanet va argumentar la 
seua abstenció indicant que la biblioteca no 
és encara de propietat municipal i va lamentar, 
a més, que el conveni signat pel conseller 
estiguera redactat en castella. La regidora del 
PVI Mamen Obiol va mostrar la seua sorpresa 
per l'abstenció del regidor nacionalista "atés 
que es tracta de formar part de la Xarxa de 
Lectura Pública Valenciana'; i va recordar els 
26.000 usuaris que l'han utilitzat l'any 2006 o els 
44.000 usuaris que la van visitar l'any 2007. 
De la seua banda, per part del Grup Municipal 
del Partit Popular, Lluís Gandia va indicar que 
donarien suport al conveni "perque tot el que 
siga apropar la cultura és positiu". 

El PP adverteix que la creació de la comissaria pot su posar el 
desmantellament de la caserna de la Guardia Civil 

El portaveu del Grup Popular Municipal, 
Juan Bautista Juan, va assegurar en el 
torn de precs i preguntes del pie que la 
construcció de la comissaria de Policía 
Nacional en aquesta ciutat pot suposar 
el desmantellament de la caserna de la 
Guardia Civil i traslladar els seus agents a 
Benicarló. El portaveu popular va recordar 
que al juliol del 2005, el govern tripartit 
va votar en contra d'una moció del PP 
demanant la comissaria . L'alcalde, Jordi 
Romeu, va contestar a Juan que el proxim 
20 de maig, es desplac;:ara a Madrid amb 

X. F. 

el primer tinent d 'alcalde, Javier Balada, 
per signar la cessió deis terrenys de la 
comissaria, on "ens informaran de les 
gestions, del tramit del projecte i d 'altres 
incidencies". L'alcalde també va indicar 
que "no esperava mai que en un tema de 
seguretat ciutadana el portaveu del PP 
intentés enfrontar dos cossos de seguretat 
de I'Estat". Respecte al vot en contra de la 
comissaria argumentat per Juan, Romeu 
va replicar indicant que el PP va votar-hi 
en contra en una altra ocasió, també en un 
plenari. 

El BLOC propasa un canvi 
d'ubicació al mercat del dijous El Grup Municipal del BLOC va 

proposar dilluns a I'Equip de Govern 
un canvi d 'ubicació de l'actual mercat 
del dijous, situat a l'avinguda del 29 
de Setembre i Fora del Forat, "per les 
molesties que causa en la circulació 
i la perdua de llocs d'aparcament en 
primera línia de mar". El portaveu 
del partit, Domenec Fontanet, va 
indicar que una bona ubicació seria 
"en els carrers i les avingudes de nova 
construcció que hi ha al PAI de Fora del 
Forat'; al costat d'on ara esta ubicat, 
"pero deixant lliure la circulació de 
vehicles i d'aparcaments en el passeig 
de Fora del Forat i 29 de Setembre". 
Segons Fontanet, aquest canvi "no 
representaría cap problema per als 
comerciants i usuaris perque conti
nuarien estant al costat de l'actual 
ubicació", i va demanar que s'estudie, 
per part deis responsables del mercat 
del dijous i la policía local, "si aquesta 
ubicació proposada és la idonia pera 
solucionar els problemes de segure-

X. F. 

tat, de neteja i d'aglomeracions". 
La residencia, "un hotel de luxe" 

1 crit ica que els preus de la res idencia de la tercera edat 
la convert iran en "un hotel pera rics" 

De la seua banda, el secretari local 
del partit, Jordi Moliner, va criticar 
els preus mensuals que l'estudi de 
viabilitat contempla pera la residencia 
de la tercera edat, lamentant que 
I'Equip de Govern haja projectat "un 
hotel de luxe per a rics enlloc d'una 
residencia de la tercera edat". Moliner 
va indicar que els preus que contempla 
l'estudi de viabilitat "són desmesurats 
i una persona normal no podra pagar 
ni les places subvencionades". Moliner 
també va reiterar la postura contraria 
del Bloc a la ubicació d'aquesta 
residencia - el partit sempre ha 
proposat el PAI de Mercadona- al 
considerar-la allunyada del centre 
urba, i va assegurar que I'Equip de 
Govern "ens va enganyar en dir que 
no es podía canviar la ubicació perque 
estaven a punt de comenc;:ar les obres, 
quan uns mesos més tard ens han 
presentat un projecte diferent". 
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Vinai'Oj ACTUALITAT 

El PP pedirá informes técnicos para conocer por qué se inundó 
el párquing del paseo marítimo 
Juan cons id era que reventó el co lector que baja de San Valente e inu ndó el aparcam iento, cont radic iendo al Gobierno municipal 

El PP de Vinaros pedirá en la 
comisión de urbanismo de este 
próximo lunes que los Servicios 
Técnicos elaboren un informe 
completo de las circunstancias 
que propiciaron la inundación del 
aparcamiento subterráneo que 
se está construyendo en el paseo 
marítimo el pasado sábado, según 
anunció el portavoz municipal del 
PP, Juan Bautista Juan. 
También se pedirá en ese mismo 
informe las últimas certificaciones de 
obra, el seguimiento de obra que ha 
hecho el Ayuntamiento tanto en el 
técnico externo contratado como los 
propios técnicos municipales. 
Juan dijo que si el nivel del mar subió 
un metro, como dijo el alcalde Jordi 
Romeu, más unos diez centímetros 
que es lo que pudo aportar el agua 
de lluvia, "hasta dos metros diez que 
alcanzó el agua falta un metro". 
El edil popular dijo que"pueden haber 
fallos constructivos, fallos técnicos. 
Falló el co lector de pluviales de San 
Valente, que nos dice -refiriéndose 

Redacción 

al alcalde- funcionó correctamente 
y nosotros nos asomamos donde 
desagua el colector y vimos que no 
había movimientos de arena a la 
salida del colector ". 
Para Juan, "el aparcamiento se inundó 
básicamente porque el colector en 
su sifón se desbordó, reventó, y todo 
el agua que se acumulaba en San 
Va lente fue a parar al parking". 
Desde el PP se pedirán responsabi
lidades una vez tengan los informes 
técnicos, "esperaremos que nos den 
las explicaciones pertinentes los Ser
vicios Técnicos y a partir de ahí exi
giremos responsabilidades, a los téc
nicos, a la empresa, a los políticos, a 
quien corresponda'; decía Juan. 
Por último, Juan achacaba al 
Gobierno municipal y al BLOC los 
problemas que acarrea la renovación 
del paseo marítimo, "los únicos 
responsables políticos de todo lo 
que está ocurriendo es del Equipo de 
Gobierno y quien hace posible que el 
Equipo de Gobierno en minoría tire 
adelante estos proyectos". 
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ACTUALITAT 

La pluja causa inundacions per tot el terme municipal 
El dispositiu d'emergencia va rea litzar més de 80 serveis d'u rgencia 

Les fortes pluges d'entre 120 i 150 litres per metre quadrat 

registrades el passat cap de setmana a Vinarós van causa r 

destrosses i inundacions en diferents punts del terme 

municipal. A més a més, una quinzena de camins rurals han 

quedat malmesos, i I'Ajuntament ha demanat una reunió 

amb el conse ller d'Agricultura, a qui sol· licitara una línia 

d'ajuts per reparar- los. L.:a lca lde, Jordi Romeu, va fer dimarts 

una extensa va loració de la si tuació viscuda dissabte i va 

detallar algunes de les més de 80 actuacions deis bombers, 

la policia loca l, protecció civil i la brigada de serveis. 

X. F. 

L'Ajuntament va reunir-se dissabte al matí amb 
el dispositiu de bombers, protecció civil, policia 
local i brigada de serveis per valorar la situació i 
millorar i prevenir alguns punts conflictius amb la 
senyalització de les zones inundables. L'alcalde va 
explicar que aquesta senyalització es va fer efectiva 
en diferents passos soterrats coma Pius XII o Maria 
Auxiliadora, a la pla<;:a del Primer de Maig i en 
algunes zones de la costa nord i sud. Algun vehicle 
va quedar atrapat abans de la senyalització, pero 
curiosament, segons !'alcalde, la majoria es van 
quedar encallats per haver comés la imprudencia 
de saltar-se les senyals preventives. 
Les aigües torrencials es van concentrar especial
menta la zona de costa, pero el Cervol prompte 
va comen<;:ar a baixar pie perles pluges a !'interi 
or i les primeres inundacions es van comen<;:ar a 
produir dissabte de matinada. La situació creada 
pel temporal va saturar de trucades la policia lo
cal, i els bombers van haver de realitzar una se
lecció de les emergencies depenent de la seua 
gravetat. Una de les prioritats deis bombers va 
ser l'actuació en una inundació a l'aparcament 
de !'hospital, en una zona próxima a un magat
zem de material sanitari. La majoria de trucades 
recollides per la policia local es tractava de so
terranis inundats en diferents urbanitzacions. 

lnundacions per tot el terme municipal 

Les inundacions es van produir en zones molt 
disperses del terme municipal i el dispositiu 
local d 'emergencia es va haver de multiplicar. 

Els problemes van aparéixer a llocs com la 
partida deis Boverals, el carrer de Sant Francesc, 
l'avinguda de Tarragona, la pla<;:a del Primer 
de Maig, el camí Fondo, el carrer de Centelles, 
l'avinguda de Saragossa, el passeig de Colom, 
la zona Ameradors, la urbanització Bahía Mar, 
el parquing de la pla<;:a de Sant Agustí, el carrer 
d'Andalusia, la N-340, la partida de Vistabella, la 
partida del Saldonar, el carrer de Sant Pasqual, 
l'avinguda de Castelló, el parquing de !'hospital, 
entre altres punts conflictius. En canvi, segons 
Romeu, algunes zones que en epoques anteriors 
eren inundables, no han tingut gran problemes. 
La pla<;:a del Primer de Maig va ser una de les zo
nes on més es va evidenciar la saturació deis col 
lectors de pluvials. La sobrecarrega va fer que 
les tapes deis embornals saltessen i l'aigua tenia 
dificultats per arribar al mar i es va acumular da
vant la llotja. Romeu va indicar que I'Ajuntament 
té projectada una solució gracies a una canalit
zació i una connexió deis pluvials amb el PAI de 
Foret, actualment en construcció. 
Una altra de les zones que van patir greus 
problemes va ser la partida deis Boverals, on 
algunes urbanitzacions van tindre desperfectes i 
molts soterranis van resultar inundats. 
El parquing del passeig marítim també es va inundar. 
L'alcalde va informar que el nivell freatic del mar va 
pujar considerablement i va entrar-hi aigua, i aixó, 
unit a l'aigua procedent deis pluvials i la pluja, el va 
convertir en una gran piscina. Dimarts, el parquing 
ja estava completament buit. 

Camins rurals 

La pluja també va fer malbé 14 deis camins rurals 
del terme municipal, la majoria de terra. El regidor 
d'Agricultura, Javier Balada, va criticar que en cinc 
anys al govern al consistori vinarossenc no se li 
haja concedit des de la Generalitat "ni un euro" 
per arreglar camins rural s, i va informar que s'ha 
sol·licitat una reunió amb el conseller d'Agricultura 
per demanar una línia d'ajuts. 

Futures actuacions 

L'alcalde va assegurar que des del consistori es 
continuara treballant per millorar els pluvials i 
minimitzar els riscos d'inundacions a la ciutat. 
Algunes de les zones abans problematiques en 
epoques de pluja no van donar, segons Romeu, 
problemes després de diferents actuacions en el 
subsól. En aquest sentit, el regidor d'Urbanisme, 
Javier Balada, va indicar que una de les actuacions 
prioritaries, pera la qual ja hi ha un projecteelaborat, 
sera la connexió deis pluvials de la pla<;:a del Primer 
de Maig amb els del PAI de la Foret, actualment en 
construcció, 
A més, els Serveis Tecn ics han elaborat un Pla 
Director de Pluvials de la ciutat amb la finalitat de 
localitzar totes les canalitzacions i pluvials del terme 
municipal. El pla, que segons Balada intentara 
solucionar els problemes de pluvials en un termini 
de 1 O anys, també té l'objectiu de desviar les aigües 
procedents de la part interior de tot el llarg del 
municipi cap al Cervol i Aiguadoliva. 
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+ Cruz Roja Española 
El pasado 8 de mayo a las 21 horas y con motivo del 
Día Internacional de Cruz Roja, la asamblea local en 
Vinarós lo celebró con una encendida de velas, a la que 
asistieron socios, voluntarios y simpatizantes de esta 
institución. 
Debido a las inclemencias del tiempo, se tuvo que 
realizar en el interior de nuestras dependencias. 
A continuación, se leyó el manifiesto homenajeando la 
persona del fundador de Cruz Roja, Henry Dunant, 
haciendo entrega de este documento a todos los 
asistentes. Más tarde se organizó una cena de sobaquillo 
para rememorar este acontecimiento. 
Simultáneamente en distintas localidades de la 
provincia de Castelló se celebró el mismo acto. 

Gracias a todos por vuestra participación en un día 
como éste 

Aprovada una moció sobre el 
finan<;ament autonomic i local 

X. F. 

El pie de dimarts també va aprovar, amb els vots 
a favor del PSOE, el PVI i el BLOC, una moció 
presentada pels socia listes referent al finan<;:ament 
autonómic i local. La moció instava a demanar la 
creació d'una Agencia Tributaria Valenciana la 
creació d'un fons de cooperació municipal. 
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ACTUALITAT 

Vinaros mostra la se u a gastronomia ,a Andorra 
Resta urants ando rra ns i v inarossencs rea litze n un interessa nt interca nvi d e con eixement s gastron om ics que el p úbli c pod ra degustar 

Diferents rest aurants d 'And orra oferiran menu s t íp ics del país deis Piri neus a quatre restau rants v inarosse ncs 

El Patronat de Turisme de Vinares i el crític 
i periodista gastronómic d'Andorra Joan 
Berenguer han col ·laborat pera dura terme 
les primeres Jornades d 'lntercanvi Gastronó
mic Andorra-Vinares. La presentació d'aques
tes jornades a Andorra va tindre lloc el passat 
29 d'abril al restaurant Borda Estevet i es van 
celebrar durant la primera quinzena de maig. 
En aquesta segona quinzena de maig es re 
alitzaran les jornades d 'intercanvi a Vinares, 
que es van presentar dilluns a l'ermita. 
La regidora de Turisme, Mamen Obiol, va 
agrair i destacar la col ·laboració deis cuiners 
andorrans i vinarossencs, "gr<kies als quals 
he m pogut desenvolupar aquestes jornades". 
Els restaurants de Vinares que hi participen 
són el restaurant Bergantín, el restaurant Ra 
fello Cristalero, Mesón de La Mera i La Cocina 
de Javier Ramos, que "ja han demostrat amb 
gran exit la seua qualitat culinaria a Andorra", 
tal com va destacar Berenguer. 
Berenguer també va remarcar les qualitats 
de la carn d'Andorra, "on fa anys el govern 
ha decidit donar suport als ramaders del país 
creant una societat mixta amb el resultat d'un 

X. F. 

producte molt interessant". Els vinarossencs 
tindran l'oportunitat de tastar-la en aquests 
quatre restaurants vinarossencs esmentats, 
que disposaran d 'un menú especial ofert per 
diferents restaurants de prestigi d'Andorra . 
L'objectiu d'aquestes jornades és donar a 
conéixer la gastronomia de Vinarós i la ciu 
tat coma destí turístic. Vinares pretén in
ternacionalitzar la seua imatge coma des
tí gastronómic de qualitat, a més d 'establir 
una línia de col ·laboració amb els cuiners 
i la gastronomia d 'Andorra que perme
ta a les dos parts intercanviar coneixe
ments i innovar en el sector gastronómic. 
En aquestes jornades s'ofereix la possibili
tat a la gent de degustar menús elaborats 
per cuiners dei s dos llocs. Les receptes 
tindran com a ingredient principal el lla
gostí de Vi na ro s i la carn d 'Andorra, encara 
que es podra gaudir de molts altres sabors 
i textures . Andorra destaca per les seues 
receptes pirinenques, l' ingredient prin
cipal de les qual s és la carn, adaptades a 
una cuina innovadora, seguint el s corrents 
culinaris més actuals . 

2\d< m.•g_ Rf"! t (__.'ndrt¡j.l(} 
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Mtmci ofert pe/ Restaurant Borda Estevet • 
Menú ofert pel R~staurant Xalet 

Carpaccio de mar i muntanya amb aire 
gelat de parmesa i escuma de taziki 

Vieira segellada a l'aijillmojili amb fabetes 1 

iberic, salsa bearnesa 

Glopet de pinya colada 

Medallons de corder al Pedro Ximénez amb 
puré de banana i polenta 

Res~ Mts6n de ta Mera 
~ Sant Antoni, 27 Vmarb\ (.1 964 401 611 
Hontrl: 01nar i Sopar Pr..u m.nü: 35€ w~~o tno:IOol) 

~oo~Wlw~J 

Menu ofert pel Restauran t de /'Hotel Carlton Plaza 

Susht de carn d'olla, Glopet d'escudella amb ptlota, 
Plruleta de don¡a, Torrada d'escahvada, 

Cullereta de tnnxat amb bottfarra de perol, 
Mmt caneló de bou, Mt de trutta de rtu a !'andorrana, 

Mouse de ceps amb crwxent de perntl d' anec 

Bacalltt coni!tat en oh d'ollva sobre lht d'arrOs 
gratmat d'esp1nacs amb mussotma d'alls tendres 1 

cru1xent de porros 

Peus de porc farc1ts de ceps arnb lht de patata 
tornera. salsa de tOfana 1 au1xent d'espinacs 

Escuma de crema catalana amb teula de sucre de 
canya m()(é 

1, *""" 
Flam d'ou amb tfptca coca masegada andorrana 

Res.rws: Ralel lo Clt~talet'o 
C/ CeiYantes, 2 VtnlfOS · 11') 964 401 048 

Hor•rl: Omar 1 Sopar /'retJ ~ú: 35€ nv,t, nlool 
~nob:bsft! \ 

Pa torrat amb tomaquet i xistorretes al vi blanc 

Trinxat d'Andorra amb foie frese d'áne< 
Carpaccio de bou amb pernil d' Anec i parmesa 

Amanida tébia amb ceps i cansalada 
Torrada d'escativada i anxoves amb aUioli 

gratinat 

Costella de vedella d'Andorra (900 g) a la llosa 
de PiS"sarra (pera 2 peoones) o 

'Jet de Bou d'AndQrra amb foie semicuit i salsa 
de tófones 

Pastfs de TiramisU o 
Mousse de mató ~t) coulis de fruites del bosc 

··~·· · d'• ....... . 

il•l • '" "' 

RHMVeS: Restaurant Bergant!n 
C/ V arador, sin · VinarOS · 'lJ 964 4SS 990 

Hore : Dmar 1 Sopar ,.,..., IMfl li: 35€ 1M< O'ldOoi • y¡ ., 6, -00-

Menu ofert ptt/ Restaurant Don Denis 

Foie gras amb tatin de poma en pasta brick. 
al vinagre de Xerés 

Vieires saltades amb fesols frade, murgues i 
botifarra negra 

Costella de corder farcida d'escalivada ~ 

Crema catalana amb frujtes del b05c ?1 
v ::/ 1¡ 

Menús andorrans a quatre restaurants vinarossencs 

Editorial Antinea presenta les guies 1Rutas del Maestrazgo' 
L'object iu és m ost rar al v iatge r l'e nto rn qu e pot v isit ar a partir d ellloc esco ll it coma destinació per pa ssar les seues vaca nces 

L'editorial Antinea va presentar 
dimarts, a la sala d 'acte s de la Caixa 
Vinares, una nova iniciativa . Es tracta 
de Rutas del Maestrazgo, una guia 
que ha centrat els seus esforr;o s a 
realitzar unes rutes útil s i funcional s 
per al viatger. Una manera facil 
que, partint del lloc que el viatger 
ha escollit com a destí de les seues 
vacances, enllace amb el seu entorn. 
Es tracta, per tant, de convidar- lo 
que es moga del seu destí habitual i 
visite tot alió que l'envolta, donant- li 
a conéixer itineraris preci sos i llocs 
d'interés. Les rutes abracen tres 
comunitats (valenciana, catalana i 
aragonesa) i més d'un centenar de 
pobles. 

X. F. 

El s itineraris turístics han estat 
confeccionats per Ricardo Muñoz, 
un gran coneixedor de la zona i 
també de rutes de senderisme. El 
primer número ofereix 22 rutes 
diferents i esta publicat en castella, 
pero !'editorial ja ha previst la seua 
publicació en diversos idiomes. 
La implicació deis diferents 
ajuntaments sera fonamental. Una 
de les particularitats interessants de 
la revista és que hi haura una edició 
personalitzada per a cada poble que 
hi participa - en la portada i algunes 
pagines interiors-, i el viatger, a part 
de les rutes, hi podra consultar l'oferta 
hotelera, comercial o gastronómica de 
les altres poblacions. 



El Sr. Valverde, tesorero del Vinarós 
C.F., con su nieto y el presidente de los 
Veteranos, Gaspar Redó, después de 
la entrega de trofeos del partido que 
enfrentó a la AV Vinarós C.F. con el 
equipo francés F.C. Aubert-Duval 

MRRXOSES 

Despedida de soltero de Albert Ezquerra con sus 
amigos en Mallorca, donde triunfaron totalmente 

Paquita Ribera ens envia aquesta curiosa fotografía 
antiga que recupera una moneda de l'any 1916 de la 
Sociedad Cooperativa La Económica de Vinarós 



Alumnes de la 
Misericordia visiten 
I'Ajuntament 

Dos cursos de quart de primaria de l co l·legi de la 
Misericordia van visitar el d ivendres passat dia 
9 de maig el consistori vinarossenc. Els alumnes 
van aprendre el funcionament de I'Ajuntament 
gracies a les explicacions de !'alca lde, Jordi 
Romeu, al saló de plens. Posteriorment, els 
xiquet s van reso ldre els seus dubtes i van 
p lantejar-li algunes qüestions que !'alcalde va 
contestar amab lement. 

AFIVINA 
organiza una charla 
sobre fibromialgia 

El médico anestesista del Hos
pital Comarcal de Vinares, lván 
Bel, ofreció una charla organi
zada por AFIVINA en la sala de 
actos de Caixa Vi na ros el pasado 
viernes sobre la fibromialgia. La 
char la informativa giró en tor
no al desconocimiento que ac
tualmente aún existe sobre esta 
enfermedad crónica para la que 
todavía no se ha encontrado tra
tamiento específ ico. 

Asociación de Fibromialgia 
de Vinar6s y comarca 

Miquel Navarro García, Miki de 42 anys, veí de Vinares 
des deis 1 O anys, pero des de fa 15 de Manchester, va 
ser la veu en catala que es va sentir a Old Traffo rd, camp 
del Manchester, el passat dia 29 d'abril durant el pa rt it 
Manchester United-Ban;:a . Va dir l'alineació, els canvis i 
els comentaris designats a !'speaker. Ho continuara fent 
durant tots els proxims partits a aquest camp, quan jugue 
un equip nacional. 

Se convoca a todos los cofrades 
a la reunión que tendrá lugar 

el sábado dfa 17 de mayo 
a las 19.00 horas en el salón parroquial 

de la iglesia arciprestal. 

Valga coma anecdota i/o orgu/1. 
Un petó deis teus pares, Miquel i Rosa, i deis teus germans, 

Sandra, Da ni i jo mateix, Jordi Navarro García. 

Els quintos del 72 ens reunirem el 
proper 14 de juny en un soparet al Duc 
de Vendóme. Els interessats us podeu 
posar en contacte amb: 

La Junta 

607.75.61.86 
629.22.83.27 

Festa de la mare 
de Déu de la 
Misericordia 

2008 
Programa d'actes 

DJSSABTE DIA 1 7 

20 h: Missa de la vigília . 
Animara el cant la Coral Badalonense. 
En acabar la missa, aquesta coral 
oferira un petit concert. 

22 h: Toe general de ca m panes 

anunciant la festa . 

DIUMENGE DIA 18 

MATÍ 

7 h: Sortida de la rogativa . 

9 h: Missa de pelegrins a !'ermita. 

12 h: Missa major a !'ermita i 

benedicció del nou retaule de Sant 

Pasqual. 

En acabar la missa, benedicció del 

Terme. 

TARDA 
19h: Missa resada a la parroquia. 
A continuació, rebuda de la Mare 
de Déu, processó i ofrena de flors. 
(Es convida totes les entitats 
i particulars a participar en l'ofrena.) 



Falten 5 dies 
pera la She/1 Eco-Maraton! 
El dimecres passat 7 de maig uns quants 
professors i alumnes van anar al circu it de Xest 
per tal de sometre el Llagostí a una veritable 

prova de foc. El taller de premsa va pensar 
que seria interessant saber com havia anat i 
que també puguen contar-nos com queda el 
calendari des d'ara fins al dia de la competició. 
Vanesa, la pilot del cotxe, i Carlos, un deis 
professors coordinadors del projecte, van ser 
els entrevistats. 

L'EXPERIENCIA DE XEST 

• Com va anar per Xest? 
Una meravella - comenc;:a responent Vanesa-, 
vam passar-ho molt bé. Jo particularment vaig 
gaudir molt . El cotxe va rodar perfecte. Hi érem 
tres cotxes deis que participarem en la Sheii
Eco Maratón i el nostre cotxe recordo que va 
avanc;:ar un altre i jo el vaig saludar amb el signe 
de la V ... 
La veritat és que el nost re cot xe és el que 
tenia més forc;:a de is tres -ara és Car los el que 
puntuali t za- . El com portament del cotxe va 
ser fantastic. Va rodar amb molta estabilitat en 
els revolts. S'haura de co rregi r l 'embragatge ja 
que patina una mica, millorar la transmissió i 
sobretot donar a la carrosseria una línia més 
aerodinamica . Ai xo és fonamental per ta l 
de mil lorar el consum de combustible. En 
general , estem mo lt contents de la resposta 
del Llagostí. 
Per cert que el d ía que va m fer aquesta 
entrevi sta estaven fent una prova de seguretat 
al cotxe. És la imatge q ue arrepleguen les 
fotografíes . Aquesta prova, que era pera vore 
si els cinturons de seg uretat estaven ancorats 
correctament, és una de tantes que ha de 
passar qualsevol cotxe que hi parti cipe . 

MESURES DE SEGURETAT 

· Quines mesures de seguretat porta el cotxe? 
Aquest tema és fonamenta l - és Caries el que 
posa molt d 'émfasi en la resposta-. El nostre 
vehicle portara un extintor, el pi lot el seu 
case, para-xocs laterals i f rontals, una barra de 
seguretat per ta l d 'estar més proteg its en cas 
de bolear i finalment ci nturons de seguretat 
amb cinc punts d'anclatge com els bolids de 
Fórmula l . 
El temps vola! Només queden S dies perqué 
comence la compitic ió. 

Importante empresa del sector de la madera, lider 
en la producción de mueble kit, en constante 
innovación e inmersa en un ambicioso proyecto de 
mejora cont inua, selecciona para su estructura en 
el área Comercial de San Jorge, Castellón: 

AGENTES COMERCIALES 

CALENDAR/ PENDENT 

• Que queda per fer? 
Sobretot acabar la carrosseria i situar els frens de 
disc -aquesta vegada és Vanesa la que s'avanc;:a 
en la resposta-. També haurem de mi llorar les 
coses que ha dit Carlos que va m vore en Xest que 
no anaven del tot perfectes. 

• Com i quan sera el viatge? 
Hi anirem en dos torns - la contestació és 
a mi t ges en t re Car los i Vanesa- . Un pri mer 
g ru p de nou persones hi anira de dilluns f ins 
a diu menge. Aq uest grup se ra l'en carregat 
de fer les preves de verificació. Un segon 
grup sortira dijous a la nit i romandra fins 
d iumenge. Passe el que passe l'objectiu és q ue 
tots els que hem treba ll at en aq uest projecte 
poguéssem tindre l'oportu nitat de gaud ir del 
premi q ue en si matei x ja és arribar f ins ací. 

• 1 de sensacions com esteu? 
Jo tinc moltes ganes que arribe el moment 
- Vanesa respon amb entusiasme. 
Tinc sensacions d 'excitació i nerviosisme ja 
que hi ha moments en que valdría det enir 
el t emps per tal de perfeccionar dive rses 
qüest ions tec niques. Pero en vore tot el treball 
que hem fet i la il ·lusió de tots recupero la 
co nfianc;:a . 

Al principi d'una competició automobilística 
hi ha una llum verda que assenyala l'inici . 
Per al Llagostí sera sinonim d'esperan~a i al 
temps de ratificar que aquesta cursa té la se u a 
victoria més important en el treball en equip 
realitzat. 

Malta sort' 
TALLER DE PRENSA DE L'IES VILAPLANA 

... con madera de hogar! 

17 de maig 2008 

·f ·aecc 

En dependencia del Responsable de Ventas, será el encargado de aplicar la 
política comercial de venta de productos de la empresa, llevando a cabo cuantas 
gestiones comerciales sean necesarias con clientes actuales y potenciales para 
alcanzar los objetivos de ventas asignadas. 

La Asociacion Española contra el Cáncer, Junta Local de Vinaros, 
comunica a sus socios y público en general, que el próximo sábado 24 
de mayo, como ya viene siendo habitual y de forma gratuita, tendra 
lugar en el local de la asociación situado en la travesía San Vicente no 3 
- 1°, la consulta de revisión de la piel que llevará a cabo la dermatóloga 
Isabel Hernández, en horario de 1 O a 13 horas. 

Se requiere: 
- Experiencia mínima de 1 año como Comercial 
- Personas dinámicas y organizadas, con vocación comercial 
- Se valorará estudios y conocimientos 
- Carne! de conduci r y plena disponibilidad para viajar por todo el territorio 

nacional 
Se ofrece: 

- Incorporación inmediata a empresa sólida 
- Retribución competitiva en función de la valla y valía y experiencia del candidato 

Interesados enviar CV actualizado con fotografía a Forés Diseño, S.L. , Opto. RR.HH. Ref. 002CI, 
Apdto correos 58, 12580 Benicarló (Castellón) o por e-mail a rr.humanos@fores.es 

Todas aquellas personas interesadas en acudir a la misma, rogamos se 
pongan en contacto con nosotros a fin de concertar una cita, llamando 
al teléfono de la asociación 964.451 .629, de miércoles a viernes, y en 
horario de 1 O a 14 h, o bien a los siguientes móviles: 

Psicóloga (Marta)- 670.629.345 
Presidenta (Conchita)- 661.918.815 

Secretario (Joaquín)- 607.284.655 



1 7 de maig 2008 .. 

Caries Santos observa Ada m Raga sota el pont de /'Olivar, l'escenari on se celebrara l'espectacle 

Ebrofalia copulativa: 

Santos i Raga fusionen piano i motor 
L'espectac le és g rat u1t i t in dra ll oc el proper d iu menge 25 de maig (12.30 

ho res) al pont d e !'O li va r 

El proper diumenge 25 de maig, el pianista 
i compos itor Caries Santos i el sis vegades 
campió del món de trial, Adam Raga, 
fusionara[~ motor i piano en un marc únic: 
el pont medieval de !'Olivar, que durant 
tants segles ha unit els territoris del nord i 
el sud del riu Sénia. L'espectacle, anomenat 
Ebrofalia copulativa, esta organitzat per 
la Mancomunitat de la Taula del Sénia, i 
recuperara una performance que ja van 
presentar al Festival Sonar de Frankfurt a 
!'octubre de 2007. 
La presentació va tindre lloc dilluns en el 
mateix escenari on se celebrara l'acte, i, a 
més del músic i l'esportista, va comptar amb 
la presencia de !'alcalde de Vinaros, Jordi 
Romeu, i el d'UIIdecona, Josep Lluís Millán. 
Santos, que va indicar que aquest escenari 
natural és "molt millor" que el de Frankfurt, 
va recordar quan l'organització del Festival 
Sonar li va encarregar la realització d'una 
pec;:a per donar el tret de sortida d'aquest 
festival a Frankfurt. Va ser llavors quan 
el músic va pensar en Raga, i va anar-hi 
personalment a casa seua per proposar
li-ho. "Afortunadament em va prendre 
seriosament i no per boig'; va indicar Santos, 
que va comentar que l'acte ha d'estar assajat 
"perqué hi· ha una partitura, i es tracta 

X. F. 

de música de cambra, com amb un altre 
instrument. La moto és un instrument de 
percussió i a la pec;:a la seua música esta 
acoblada i ordenada amb la del piano". Un 
espectacle que culminara amb la "copulació 
final'; que tindra lloc "quan la moto puja 
sobre el piano". 
Com a Frankfurt, el piano que sonara a l'acte 
sera el piano personal del músic, que va 
mostrar la seua preferencia per traure'l "fora 
de !'academia" sempre que pot "per fidelitat i 
per humanitzar-lo", atés que normalment els 
músics han de tocar davant del públic amb 
altres pianos. El piano estara protegit per 
una doble capa. 
De la seua banda, Adam Raga va recordar 
l'ex it obtingut a Frankfurt i es va referir al 
gran esforc;: que suposa actuar de manera 
sincronitzada amb el piano durant 20 minuts 
seguits. 
L'espectacle, que comenc;:ara a les 12.30 
hores de diumenge 25 de maig, sera 
totalment gratu.it, i l'esportista i el músic hi 
prendran part de manera altruista. Com es 
tracta d 'un paratge molt emblematic, per tal 
de no malmetre l'entorn del pont de !'Olivar 
s'habilitaran des de les 10.00 hores serveis 
d'autobusos que sortiran des del polígon 
Les Planes Altes. 

Jordi Romeu, Adam Raga, Caries Santos i Josep Lluis Millón, durant la 

roda de premsa. A baix, el plano/ per arribar al pont de /'Olivar 



CULTURA 
17 de maig 2008 

Centro Municipal de la 

Se convoca a los sres socios a la 
asamblea general que se celebrará 
el viernes día 23 de mayo de 2008 
a las 17.30 horas en primera convo
catoria y a las 18 horas en segunda 
con el siguiente orden del día: 

Orden del dia 
1 °) lectura y aprovación del acta 
anterior 

2°) Estado de cuentas 
3°) Comunicar a los sres socios la 
baja por problemas personales del 
miembro de la junta Dña Carmen 
FornerVidal. Si hay algún interesado 
en suplir la baja de dicha sra en la 
junta directiva puede comunicarlo 
a la misma. 
4) Ruegos y preguntas 

La junta 

Manresa i Vi na ros uneixen els seus cants en un magnífic concert 

El passat dissabte di a 1 O de maig, el Cor 
Juvenil del Conservatori Municipal de Música 
de Manresa i la Coral Juvenil Sant Sebastia de 
Vinaros van realitzar un meravellós concert a 
l'auditori municipal de la nostra localitat. Un 
concert en que cal destacar positivament el 
nivell musical d'ambdues corals i la gran il·!usió 
amb que van interpretar les seues obres a pesar 
que el públic assistent no era tan nombrós com 
haguera agradat als cantaires. 
En primer lloc va actuar la Coral Juvenil Sant 
Sebastia. Cal remarcar d'aquesta coral la gran 
sensibilitat amb que van interpretar les quatre 
obres que van escollir per a l'ocasió i l'excel·lent 
direcció musical que van realitzar tant Carlos 
Vives com Judith Ferreres. Les obres interpretad es 
van ser Cohors generosa de Kodaly, Ave Maria de 

Sir Edward, God is our refuge de Mozart i Doña 
Ubensa. Com en altres ocasions, aquesta coral va 
estar acompanyada musicalment per Enrie Melia 
al piano, que habitualment col ·labora de manera 
voluntaria amb aquests joves cantaires. 
Tot seguit era el torn del Cor Juvenil del 
Conservatori Municipal de Música de Manresa. 
Aquesta és una coral femenina formada per una 
trentena de joves que van cantar en primer lloc 
l'obra A Ceremony of Caro/s de Benjamin Britten. 
Aquesta gran obra formada per deu canc;ons amb 
una dificultat considerable va estar interpretada 
magistralment pel grup de xiques, amb molts 
moments veritablement brillants. Sera difícil 
poderoblidar aquesta interpretació i especialment 
els cants realitzats per les solistes Mireia Garcia i 
Claudia Sorolla. En segon lloc van interpretar La 

Pietat Gandia 

/une est mor te de Georg es Lifermann i Els traginers, 
que és una canc;ó popular catalana. Aquesta coral 
va fer delectar als presents amb els seus cants 
dirigits per Francesc Valles i acompanyats al piano 
per Carme Botifoll. 
Després de les actuacions individuals, la regidora 
de Cultura, M. Dolores Miralles, va fer entrega al 
director del Cor Juvenil de Manresa una placa com 
a record per la participació en aquest concert i ja 
per finalitzar es van realitzar els dos cants comuns, 
que en aquesta ocasió van ser Makumana i Canon 
de la pau de Francis Terral. 
Cal destacar sens dubte la gran qualitat musical 
que ambdues corals van demostrar amb la seua 
actuació, tot i ser dos entitats musicals formades 
per cantaires joves, on la majoria deis components 
no superen els 25 anys. 

1 
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CULTURA 
CRONIQUES VINAROSSENQUES (2) 

Vinares al1886 (i 6) 

"Estable i carro, esperant el 1/aurador-carreter" 

Acabarem l'any destacant la constitució de la Cambra de Comerc; com 
a fet més significatiu. L'organisme va potenciar la consolidació de la 
burgesia local sobre la fortalesa de les tres organtizacions obreres de la 
localitat: mariners, jornalers i carreters. 
Ni aleshores ni ara, ser major contribuent significava compartir el poder 
municipal. Dirigir negocis i gestionar I'Ajuntament podia ser incompatible. 
La dedicació política sempre ha sigut una plataforma que obri les portes 
a la vida económica (cas Zaplana, per exemple) i el seu objectiu és obrir 
camí als interessos de les grans famílies económiques locals o forasteres 
(cas de l'actual PGOU vinarossenc). Cap deis vint primers contribuents 
formava part de la corporació d 'aquell any, en canvi, set d'ells, i alguns 
familiars, figuraven en la directiva de la Cambra de Comerc;:. 

ELS DEU MAJORS CONTRIBUENTS DEL 1886 

No Titular Ofici Domicili Edat Tributs 

Salvador Masdemon Duran terratinent i comerciant Castelar 56 1.160 
2 Tomas Juan Martorel l comerciant i propietari Hospital 47 950 
3 Lluís Abaría Comelles banquer i agent marítim Dozal 40 900 
4 J. Francesc Bas Rodríguez industrial i propietari Dozal 726 

5 Agustí Roso Bas armador i comerciant Ayguals 708 
6 Agustí F. Huguet Forner comerciant i propietari Zorrilla 677 
7 German Piquer Serres comerciant i propietari Castelar 24 667 

8 Joan B. Va lenzuela Su bi rats comerciant i propietari Castelar 37 655 
9 Agustí Adell Roso comerciant i industrial Salmerón 46 632 
1 O Pe re Mercader Baza xarcuter Castelar 36 620 

Malgrat les informacions que s'han publicat, la constitució de la Cambra 
no es degué a la iniciativa de la burgesia local, sinó a la insistencia del 
governador, José Morales Garcia, per fer acomplir la Reial Ordre del 
13 d 'agost que en recomanava la creació per tal que el Govern central 
pogués controlar les transaccions económiques de les ciutats més actives. 
Vinarós era considerada pel governador una de les places importants i 
demanava la constitució de la Cambra "dándome cuenta de sus trabajos 
y del resultado de los mismos; y caso de no ser posible por cualquier causa, 
debe indicar la conveniencia de formar parte de la que en esta Capital pueda 
establecerse". 
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Ramon Puig 

Aquesta indicació final -i nstitució local o dependencia de Castelló- va 
estimular els prohoms locals a posar en marxa les reunions necessaries 
per enllestir el projecte en quatre m esos. A finals d'any tot estava arranjat 
per a la inauguració oficial. El governador i el seu seguici fou rebut a 
l'estació de ferrocarril pel consistori en pie, la comparsa habitual que 
envoltava els propietaris i, fins i tot, una improvisada banda de música. 
Pero l'harmonia amb les autoritats castellonenques era una aparen<;:a . 
Només cessar Josep Rafels en la presidencia de la Diputació, s'obrí un 
procés contra !'alcalde Angel Dozal a causa d'un deute de consums de 
l'any 1872, valorat en 2.064,52 pessetes, quan alguns deis implicats ja 
eren morts. 
La precarietat económica de I'Ajuntament era una constant i continua 
sent-ho actualment La causa esta en el fet de gestionar els diners públics 
en benefici d'interessos privats, o el que és el mateix: reconduir els diners 
de tothom a les butxaques d'unes desenes de "creadors de riquesa" 
extorsionant económicament i laboralment centenars de famílies 
treballadores. Aixó explica els nombrosos projectes faraónics que les 
corporacions han fet al llarg de la historia del capitalisme, bé sense 
condicions per fer-los o, com actualment, fent-los de qualsevol manera . 
Al setembre de 1886 es va desestimar el projecte de mercat elaborat per 
la Maquinista i s'opta per netejar la cara de l'existent, amb la col·locació 
de mostradors de pedra artificial a les carnisseries. El preu era de 12,50 la 
pe<;:a importada del constructor barceloní Miquel Latorre, que també va 
oferir un pressupost per construir voreres amb ciment pórtland rematat 
con rastrillo de ródeno. 
Malgrat que els anys vuitanta es coneixen com "la década daurada" de 
la viticultura, un estudi sistematic, any per any, demostraría que només 
va ser daurada per als compradors i exportadors, la majoria deis quals 
eren forasters . Aquell any hi va haver greus problemes; els vinyataires 
protestaren per l'incompliment del preu acordat amb els comerciants 
i sobretot per la resistencia d'aquests a pagar, després d 'acabada la 
campanya. 
Tanmateix, acabarem la crónica del1886 amb dos notícies allunyades de 
l'amb it económic i polític. La primera és l'envit del tractant i llaurador 
Vicent Llanes Serranía, que als 65 anys accepta el repte de recórrer el 
trajecte de Valencia a Vinarós en 36 hores. L'expectació va ser extraordinaria 
i es va obrir una tanda d'apostes a favor i en contra que va suposar una 
bossa de 10.000 quinzets, guanyats pel corredor, en red u ir l'horari a 33 
hores i 55 minuts. 
La segona notícia fou !'arribada del fotógraf de Saragossa Teodoro 
Jacquenin, que s' instal ·la durant uns dies al carreronet de Mayó oferint 
a la població amplis serveis "medallón, tarjeta bijou, tarjeta visita, tarjeta 
álbum, tarjeta paseo, tarjeta salón, ampliaciones de todos los tamaños y 
a precios sumamente baratos". També reprodu·la fotografíes, fotografiava 
objectes d 'art o comercials, feia retrats de malalts o difunts a domicili, 
amb rebaixes a grups familiars, musicals o escolars en la nova modalitat 
de fotografia eléctrica (flaix), que "garantiza un trabajo igual en los días 
nublados que en los despejados". 

''Josep Rafels 

Garcia, cacic 

fabrista durant 

25 anys" 



CULTURA 

Universitat pera Majors: 

17 de maig 2008 

Un gran dia! 
Coral Sant Sebostiá 

Malgrat la pluja que des del primer moment va 
caure a Vinarós dissabte passat, les xiquetes i els 
xiquets que formen part de la coral de l'escola Sant 
Sebastia van gaudir d'un gran dia. Els cantaires 
d'aquesta agrupació coral van despla<;ar-se 
fins al poble de Beseit per cantar convidats per 
I'Agrupació Coral del Matarranya. 
La veritat és que els integrants de la coral Santse 
van estar com a casa, no només pel fet de parlar 
la mateixa !lengua, sinó per totes les atencions 
rebudes, tant per part de l'organització, com del 
representant del consistori. 
El concert es va desenvolupar dins l'església de 
Sant Bartolomé, i va comptar amb la participació 
del Cor Xiquets del Matarranya, formada per 
xiquets i xiquetes de Beseit i de Vall-de-roures, 
que ens van delectar amb una serie de can<;ons 
infantils, amb coreografia inclosa, totes elles po
pulars de la comarca del Matarranya, i harmonit
zades per la seua directora, Margarita Celma. Per 
la seua part, la Coral Santse va oferir un repertori 
de can<;ons que tenien com a nexe d'unió els ele
ments que formen part delllenguatge musical. En 
finalitzar les actuacion s, totes dos corals van inter
pretar dos peces conjuntament. 
La sonoritat de l'església de Beseit va ajudar 
que l'actuació de les dos corals fos un éxit total. 
Acostumats a cantar en llocs on hi ha massa 
reverberació o no n'hi ha gens, les condicions 
acústiques d'aquest temple el fan idoni per aquest 
ti pus d'actes. 
Els infants van poder jugar pels costeruts carrers 
del poble, gaudir deis monuments que s'hi poden 
trobar i menjar productes típics (i boníssims), 
així com de la companyia deis amics que allí han 
deixat. Ara els toca a ells vindre aquí a cantar i 
jugar, i esperem poder-los tractar tan bé com ells 
ho han fet. 

La se u del Nord de la UJI obre el termini de 
preincripció peral nou curs academic 2008/09 1 
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Un any més, el curs de la Universitat pera Majors 
en I'Aula Nord arriba a la seva fi en un any més 
de formació i convivencia molt gratificant. Falten 
poques classes d'aquest intens curs 2007-08, i 
l'equip de la Universitat pera Majors comen<;a a 
preparar el programa formatiu pera l'any vinent 
amb la voluntat d 'avan<;ar, millorar i consolidar 
encara més el nostre projecte; un projecte de 
formació i desenvolupament intel ·lectual de les 
persones majors, partint de la premisa de qué 
aquesta constituira una de les claus per resoldre 
positivament els problemes que se li presentaran 
a la societat del segle XXI. 
En la nostra societat existei x gran quantitat de 
persones majors que, a cau sa de circum stancies 
sociopolítiques, no van poder, o no van voler, en 
la seua joventut, cursar estudis universitaris. No 
obstant aixó, pera moltes d 'aquestes persones, 
la universitat encara representa la gran referencia 
deis sabers més valuosos i respectables, i els 

resulta molt atractiva la possibilitat de poder 
accedir encara a ser "universitaris". Pero entre els 
majors la realitat més important és el temps lliure 
i l'objectiu de l'educació en aquesta etapa de la 
vida és ajudar a omplir d'activitats gratificants 
aqueix temps lliure. L'educació deis majors ha 
d 'estar orientada a una major prepa ració peral 
desenrotllament personal, la participació social i 
el gaudi de l'oci . La participació i la inserció plena 
deis majors en la vida social, així com la millora 
de les relacions 
i ntergeneraci o na 1 s 

Pietot Gondio 

fins al30 dejuny, s'obre el termini de preinscripció 
per al proper curs académic de la Universitat 
per a Majors 2008/09, solament per a nous 
estudiants. La preinscripció es podra realitzar 
a través de la pagina web http://preinscripcio. 
uji.es o acudint a la Seu Nord de la UJI ubicada 
en la Biblioteca Municipal de Vinarós. Pera més 
informació, adreceu-vos a la pagina web http:/ 1 
www.mayores.uji.es/ o la mateixa Seu del Nord 
(telf. 964 455601 ). 

dins fora de 
la Universitat, 
constitueixen la 
finalitat principal 
del nostre programa 
educatiu Universitat 
per a majors. 
A partir del17 de maig 

ALQUILO SIN TWPASO 
TALLER ELECTRICIDAD·FONTANERIA 

120 M2 APROX. BUEN PRECIO.CENTRO YINAROS 
INTERESADOS LLAMAR AL TEL. 649 300 621 
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CULTURA 

Los Gallent en Vi na ros 

Padre e hijo, técnica e inspiración, 
tradición e innovación, son los bino
mios que encontramos en la exposi
ción que vemos en la actualidad en 
la sala de exposiciones de la Asocia 
ción Cultural Amics de Vi na ros. 
Una serie de esculturas inspiradas 
en la naturaleza y rea lizadas con 
la técnica milenaria del mosaico; 
como novedad, unos cuadros 
rea lizados con la misma técnica 

Música solidaria 

A mies de Vinaró~ 

que resu ltan novedosos por la 
idea, a la vez que llenos de una 
ingenu idad casi infantil porque 
recuerda n puzzles, hechos con 
trocitos de cerámica; tienen alma 
con la que llegan al interior del 
espectador. Formas y colores 
mediterráneos llenan la sala, a la 
espera del espíritu sensible que 
sepa acogerlos. Al lí estarán hasta 
el 20 de mayo. 

La Banda Juven i l de la Soc iedad Musical La Alianza ofereix un 

concert solidari amb I'ONG Delwende perdonar suporta la Fundació 

Cotto lengo de Río Cuarto 

La Banda Juvenil de la Sociedad Musical 
La Alianza va oferir diumenge passat un 
concert solidari amb I'ONG Delwende Al 
Servei de la Vida a l'auditori . La causa era 
donar suporta la Fundació del Cottolengo 
Don Orione de la ciutat de Río Cuarto (Ar
gentina), agermanada amb Vinaros. El 
concert va estar dedicat a la mú sica de 
bandes sonores cinamatografiques amb 
projecció visual, una fórmula que la ban-

XF 

da ja havia experimentat en una altra oca
sió. Sota la direcció d 'Emilio Salamanca, el 
repertori va incloure bandes sonores tan 
conegudes com les de Memóries d 'África, 
Braveheart, Pocahontas o Harry Potter, en
tre d 'altres. Els donatius d 'aquest concert 
s'uniran als 22 .000 euros que Delwende 
ha recaptat al llarg d 'aquest any, segons 
van informar el president de la delegació 
local, Tomás Ferrer. 

GDMBAU 
MUDANZAS - TRANSrORTES 
MONTAJE Y DESMONTAJE, EMBALAJE, 
GUARDAMUEBLES, PLATAFORMA 
ELEVADORA Y ESCALERA MONTAMUEBLES. 
OFICINAS: 
C! PUENTE, 87 - 12500 VINARiJS GUARDAMUEBlES: 

11 de ma :¡ 200ts 

www .gombau.net 

TEL. 96ii51121 -FAX 964 459 200- MÓVIL 666 579 180 POL. IND. EL COLLET - CALLE E-PARCELA 417 - 12580 DEN/CARLÓ 



CULTURA 

~ . e¡ VIERNES 23 de mayo X 

20:30 h. Charla-coloquio para PADRES: "¿Los derechos de mi hijo son 
mis deberes?". a cargo de Judith Gassó. Educadora Social especialista en terapia infanta-juvenil. 

Lugar: Salón Actos CAIXA VINARÓS. 

SÁBADO 24 de mayo "Dia de la Infancia y la Juventud" 

18 h. Charla-coloquio para ADOLESCENTES y JÓVENES 
a cargo de Judith Gassó. Lugar: Auditori de Vinarbs. 

Para finalizar: "MERIENDA de Horchata y fartons" en la Plaza del Mercado. 

20:30 h. Conferencia: "Las 10 claves para la comunicación". 
a cargo de Judith Gassó. Lugar: Auditori de Vinarbs. 

A contínuadón: Entrega de Premios del "ler CERTAMEN DE REDACCIÓN SOBRE 
LA FAMILIA". Lugar: Auditori de Vinarbs. 

DOMINGO 1 de junio "Día de la Familia en la Ermita" 

11 h . JUEGOS INTERGENERACIONALES. 
Participación en juegos variados al aire libre. 

14 h . BARBACOA POPULAR. (abierta al público en general). 
Cada uno llevará sus sillas, bebida, cubiertos y came lista para asar. La Asociación invi
tará a sidra y "cocs". 

*Para la participadón en este día se deberá llamar al Tel: 639 347 303 

.PremiO 2007 
Certamen Jntemadonal 

de Narrativa Corta 
'Wenceslao Ayguafs de lzco' 

Jesús 
Riosalido Gambotti 

17 de maig 2008 

21 de maig a les 15.30 hores, contacontes per als alumnes del 
Col ·legi d 'Educació Especial Ba ix Maestrat 
Lloc: Col·legi d'Educació Especial 
Organitza: Biblioteca Municipal 

23 de maig a les 20 hores, conferencia a ca rrec de la psicotera pe uta 
Judith Gasó 
Lloc: Saló d'actes de la Fundació la Caixa Vinaros 
Organitza: Associació per més Vida 

24 de maig a las 18 hores, xarrada-col·loqui a carrec de la 
psicoterapeuta Judith Gasó 
Lloc: Auditori Municipal 
Organ itza: Associació per més Vida 

24 de maig a las 19 hores, berenar popular pera adolescents i joves 
Lloc: plac;:a Sant Agustí 
Organitza: Associació per més Vida 



SÓN ELFUTUR 
CEIP Assumpció 

La escolar de tercer curso de Primaria de nuestro 
colegio CEIP Assumpció, Lidia Arnau Marqués 
recibió de manos del vicepresidente social del 
Gobierno valenciano, Joan Cotino, uno de los 
premios otorgados en la campaña Para evitar 
tropiezos, que bajo la organización de la Generalitat 
Valenciana pretende sensibilizar a los escolares 
sobre la importancia de conseguir ciudades sin 
barreras. 
En la campaña escolar 2007-2008, un total de 18 
alumnos de las tres provincias valencianas han 
resultado premiados, entre más de 8.000 escolares 
que han participado tanto en el concurso en las 
modalidades de artes plásticas y composición 
literaria, como en los trabajos didácticos en las 
aulas. Lidia realizó un dibujo en donde reflejaba 
un partido de baloncesto jugado entre personas 
discapacitadas con sillas de ruedas. Por este premio 
ha recibido una cámara digital que recogió en 
compañía de sus padres en el acto celebrado en 
el Salón Paraninfo de la Universidad Politécnica de 
Valencia. Los trabajos premiados se exponen en la 
Biblioteca Pública de Valencia. 

fl1(itja/(V} dh ~ 
A segon de Primaria, en Coneixement del Medi, a 
més de parlar de la costa, el riu i la mar, hem aprés 
coses sobre els mitjans de transport i els mitjans de 
comunicació. 
A finals del mes d'abril, vam anar a visitar Canal 56. 
Vam fer grups de quinze alumnes. Vam vore unes 
cameres robotitzades al plató. Després, vam pujar 
al control i hi havia molts d'ordinadors, cables, 
pantalles, etc. A continuació, vam baixar a baix 
on també hi havia l'estudi de l'emissora Rock and 
Gol. Per acabar, ens van donar un boli i un adhesiu. 
Després, vam anar al pare a jugar i esperar que 
isqueren els altres grups. Va ser una visita molt 
interessant i entretinguda. 

Diana Maria Boicu 

El dia 5 de maig va manar a I'Ajuntament. Va manar-

··"?/'l lndra 

hi tres classes, 2n A, 2n B i 2n C i vam fer moltes 
preguntes a !'alcalde. L'alcalde, Jordi Romeu, les va 
respondre totes. Va m estar a la sala deis plens. Quan 
va entrar !'alcalde, ens va ensenyar una fotografia 
d'un pare que acabaven d'arreglar i esperava que 
els xiquets el cuidaren. 
Al final ens van donar llepolies pera tots! 
Després vam visitar I'Ajuntament antic, el mercat i 
el monument de Costa i Borrás. Va ser un matí molt 
divertit 

Anna Quera! 

Al nostre col ·legi vam celebrar el dia de Sant Jordi 
2008 amb variades activitats. A informatica, vam 
jugar amb un DVD interactiu de Don Quixot i el 
conte de la llegenda, vam anar a l'auditori a veure 
una obra de teatre patrocinada per lbercaja, vam 
fer murals, va m adornar les classes i els passadissos, 
fent a més una exposició de llibres, va m representar 
la llegenda del sant, I'AMPA va regalar com sempre 
contes pera primer i segon de Primaria. 
Mire u més fotos d'aquestes visites i St. Jordi a la 
nostra web www.assumpcio.es 

Entrevista a fl1aJIM;v J~ J~, 
regidora d'Educació de Vinaros 

ff!V ~M ttcv ~ cv ~ 
~-
Em vaig presentar perque jo sóc una persona que 
sempre he estat involucrada en l'educació: he sigut 
la presidenta de I'AMPA del col·legi Sant Sebastia 
i també he estat al consell escolar municipal 
representant les associacions de mares i pares 
(AMPA) deis diferents col·legis de Vinaros. Llavors, 
Jordi Romeu, l'actual alcalde, em va proposar amb 
insistencia que e m presentés a les eleccions, per ser 
regidoria d'educació i, després de pensar-ho molt, 
vaig dir que si podia ho intentaria coma mínim. 

U ~GVGV ~fMrlk ~ ~? 
De vegades sí, i al tres vegades no, perque la feina és 
molta. La gent des de fora no s'ho pot ni imaginar, 
la feina que hi ha és molta més de la que es pensa. 

1 7 de ma1g 2008 

~(,~~dh~? 
Molt. Aixo és el que us deia amb anterioritat. 

trv '~la,~~ 
tWnrt'qJ·~? 
Cal tindre en compte que vosaltres m'esteu 
entrevistant com a regidora d'Educació, perque 
a part d'aquest carrec, jo també tinc el de la 
regidoria d'Esports i la de Joventut. En aquest 
cas, la Regidoria d'Educació consisteix en el fet 
que totes les instal·lacions estiguen al dia, donar 
pla<;a a tots els xiquets pera les escoles, mi llorar la 
programació de les e seo les, oferir actes dedicats als 
xiquets i moltes més coses. 
}-{¡:, /u,v aM-wrv V11<~1•f.Mru;v i-.An¿ojjfnNtl, 
aJta¡ 1'/rV lM ~ ~7 V"VVIVV 

~? 
Uns deis problemes més importants pot ser el 
nombre d'alumnes; en teoria, no es pot prevenir 
quants et vénen de fora, llavors has d'ubicar-los i 
aquest és un deis problemes que hi ha avui en dia a 
les escoles i instituts. 
){(, hafrv t,/1,/),JAf, V11<~J•~ aM 
cd-~~·hf¡;v ~ 
~~? 
Sí, la veritat és que sí. Primer, perque la gent té el 
concepte que són barracons. Pero la majoria de 
gent que els visita veu que són unes classes molt 
gua petes en que en la majoria deis casos hi ha fins 
i tot aire condicionat i la gent té una mala imatge 
del que són aquestes classes. Per un altre costat, sí 
que és veritat que la classe esta molt bé, pero no 
té la imatge que voldríem per a una escola: falta 
gimnas ... Ara este m intentant adequar-les al maxim, 
per exemple: estem treballant en un procés per 
a posar arbres als dos col ·legis, tant en el Manuel 
Foguet com en el col·legi número 5, i esperar que 
acaben de construir els col ·legis com més prompte 
millor. 

~~d~vrv~ 
u~. 



En la Regidoria d'Educació, uns poquets. Tindre 
més contacte directe amb les escales. Fer més 
reunions. Presentar projectes nous (per exemple: 
preparar el di a de l'arbre o el dia del peix, que és 
una novetat) . Treballar més en la relació amb els 
consells escolars municipals, intentant ampliar 
tant comes puga el nombre de membres i donar 
peu perque tots puguen assistir, parlar i fer les 
seues propostes. 

;SMvrW eka.M.I'/ MN.I/ lt~ W~ 
~~~qer~~u 
~!k~? 
Possiblement no, pero a la vegada, sí. .. és que 
és molt difícil contestar-ha. Sí que propasaría 
que la gent estiguera un mes de regidor, tothom 
hauria d 'estar un mes de regidor, per a saber el 
que és, perque a vegades la imatge que donem 
no és ben bé la que es correspon . 
Carla Soler Febrer i Anna lbáñez Parear 
(mireu /'entrevista sencera a la secció de la nostra 
revista Xerinola a www.assumpcio.es ) 



PESCA 

Andrés Albiol 

Tras el temporal, la calma 
El pasado fin de semana se combinaron las fuerzas de la naturaleza, en 
especial la mar y el cielo, para mostrarnos la virulencia de sus aguas. La 
una, embraveciéndola con un oleaje de levante y el otro mandándonos 
una constante lluvia de aguacero. Por suerte, el sector pesquero sólo se vio 
afectado la última jornada de pesca, saliendo sólo a faenar cinco bous y tres 
trasmalleros. 
Los barcos arrastreros, durante el presente periodo semanal, han tenido todos 
los días buen tiempo. Las capturas han sido a base de: cigalas de 15 a 40 €/kg 
(según tamaño), calamares de 24 a 38, rombo a 35, pescadilla de 8 a 14, lubina 
a 30, caracol a 1 O, pulpo blanco a 2, cranc a 5 y morrallas de 2 a 4. Los casi 
cuarenta cerqueros el lunes atraparon 1.900 cajas de sardina hasta 46 €/caja 
(12 kg) y 300 de boquerón a 40. El martes pillaron 4.500 cajas de sardina a 17 
y 1.200 de seitó a 45. Y el miércoles, llevaron 2.000 cajas de melvas a 1 O, de 
sardina 2.900 y de "oro azul" 800 de 15 a 55. La procedencia fu~ de cuatro de 
Vinarós, uno de Borriana, dos de Altea, dos de Alacant, tres de Aguilas, cuatro 
de Carboneras, ocho de Mazarrón, tres de Barcelona y el resto del Grau de 
Castelló. 
La mayoría de barquitas del trasmallo pescan langostinos de 30 a 42 €/kg, tigre 
a 1 O y sepia a 9. Otros llevaron mabre a 5 y doradas de 8 a 22. Y una barquita 
faenó a la langosta para venderlas a 55, bogavante a 40 y gallinetes a 21. 
La escasa recolecta de pulpo raquero en cadufo se valora de 3 a 6 €/kg. 
Tal como estaba previsto, la Unión Europea levantó la veda del atún rojo 
en el Mediterráneo desde inicios de mes para los marrajeros. Ahora estas 
embarcaciones provistas con artes de anzuelo podrán pescar durante un 
delimitado espacio de meses cierta cantidad de kilos, hasta alcanzar el total 
de la cuota· admitida (TACS). De esta forma se intenta proteger a la diezmada 
población de dicha especie de tú nido, pues según los análisis elaborados por 
la UE la situación que atraviesan los stocks es crítica. 

17 de maig 2008 

El seu nom es deu al fet que tant la mida com el color record en 
esta fruita tan propia de la mediterrimia. 
En castella se la coneix com a naranja de mar i esponja 
dorada. Er. anglés, s'anomena sea orange sponge i en alemany, 
meerorange. El seu nom científic és Tethuya aurantium. 
Curiosament les esponges són animals molt primitius. 
Pertanyents al tipus deis porífers i a la classe demosponges, 
esta té una forma massiva, esférica. La superfície esta 
recoberta per tubercles o berrugues curtes sense puntes. Té 
nombrosos orificis microscopics inhalants per tal que entre 
l'aigua. La principal font de sortida de l'aigua i de les restes 
de partícules és per l'oscul, gran orifici que hi ha al centre de 
la part superior. 
L'esquelet esta compost per fibres d'espongina i format 
per la proteina det grup de la queratina i el col·lagen. Si la 
tallem transversalment s'observen molts feixos d'espícules 
disposades radialment a partir del centre. Tota esta estructura 
corporal té moltíssims conductes intercomunicats. 
La talla maxima és de 9 cm. 
La coloració és terrosa groga ataronjada. 
Es reproduix a la primavera. Les larves s'alimenten del plancton 
i després es desplacen al fons pera fixar-se al substrat a través 
del seu curt peu, a una profunditat de 1 O a 1 00 m, per llocs 
arenosos i de pedres o en coves, concretament a la reserva 
marina de les illes Columbretes, on procura situar-se on hi 
haja corrent d'aigua pera poder filtrar-la i alimentar-se de les 
partfcules organiques que conté. 
De moment no és comestible. 

PARTE ESTADÍSTICO FEBRERO 2008 

1mB Lliri 96 Bis 124 ~~~·lll~l·~· 
Alatxa 1.953 kg U o barro 489 Gatets 51 Calamar 1.157 
Seitó 4.054 M abre 721 Rata 28 Sepio punxa 383 
Melva 13.715 Aranya 968 Palometa 287 Pota 2.189 
M aira 920 Pagel 1.913 Tigre 2 Sepia 584 
Raja 952 Peluda 887 Corva 215 Polp roquer 2.023 
Bato ideos 16 Peix espasa 1.371 Miseria 266 Polp blanc 3.171 
Besugo 63 Lluc; 8.741 Peix de rei 96 Polpa 378 
Boga-xucla 2.796 Rap 3.377 Mamona 96 Almeja 18 
Burros 274 Rodaballo 29 Varios 57 Caracoles 1.412 
Caballa 15.228 Rubios 597 
Vetes 347 Moll 2.945 TOTAL 147.648 TOTAL 11.316 
Congre 332 Morralla 2.441 
Gall 132 Sardina 48.983 l!ll~i~!!·~· Resumen por modalidades 
Orada 1.181 Mero 8 Cangrejo 818 
Escualos 37 Pez zorro 14 Cigala 312 ARRASTRE 75.248 
Móllera 866 Mero 8 Llagostí 198 CERCO 77.324 
Gallineta 145 Letxa 147 Galera 3.227 PALANGRE 2.073 
Sorell 7.975 Sorella 15.723 Gamba 10 TRASMALLO Y OTRAS 8.885 
Esparrall 631 Baca ladilla 1.634 
Llenguado 936 Llisa 1.312 TOTAL 4.566 Total producción ...... 163.530 
Sarg 1.211 Pagre-dentón 142 

126 



¿Cuántos árboles 
• qu1eres que 

plantemos? 

Nuestro planeta es nuestra vida. Sin 
embargo, sufre una agresión constante. 
Las emisiones de gases, la contami
nación, la tala indiscriminada de 
árboles .. 

2008 es el Año Internacional del 
Planeta Tierra. 

En Óptica Callau llevamos más de 
sesenta años mirando por la salud 
visual de toda la comarca y ahora, 
también, queremos contribuir contigo 
para mejorar nuestro entorno. 

Por eso, cada vez que adquieras unas 
gafas de sol o de visión, no importa su 
precio, en tu nombre, haremos un 
donativo a la "Fundación Apadrina un 
Árbol" . Sin aumentar precios, sin subir 
tarífas. Sólo aumentando la sensibili
dad. 

¿Cómo ves nuestro planeta? Nosotros 
queremos verlo bien y queremos verlo 
contigo. 

Óptica Callau y Fundación Apadrina un 
Árbol, todo un bosque plantado por 
personas con visión de futuro. 

2008 Año Internacional del Planeta 
Tierra. Y tú que lo veas. 

ó p t i e a CALLAU 

Pza. Parroquial, 11 
Teléfono de atención 
al cliente 964 451 948 
Vinarós 



Gas par Redo 

L 

Uno de los mayores éxitos logrados por 
el atletismo local hasta la fecha ha sido el 
protagonizado por Remigio Queral, atleta 
nacido en la localidad de Benlloch pero 
que reside en Vinares desde hace varios 
años, por lo que se puede considerar 
como un vinarocense más. 
Sin lugar a dudas, la hazaña conseguida 
por Remigio Queral no tiene parangón 
dentro del atletismo nacional, ya que este 
extraordinario atleta realizó el pasado fin 
de semana en la X Marató i Mitja Castelló
Penyagolosa una magnífica demostración 
llena de portento y fuerza física, venciendo 
de forma autoritaria y contundente a sus 
rivales y consiguiendo de paso un récord 
casi imposible de igualar ya que realizó el 
recorrido de 65 kilómetros en el fabuloso 
tiempo de 5 horas, 22 minutos y 3 
segundos, pulverizando el antiguo récord 
de la prueba que ostentaba el atleta 
Miguel Ángel Sánchez. Asimismo, cabria 
señalar que los otros dos corredores que 
lograron podio, Abel Bellés y Sergio Ruiz, 
entraron nada menos que a 20 minutos de 
Remigio. 
Con esta es la tercera ocasión consecutiva 
que este extraordinario atleta gana la 
Marató i Mitja Castelló-Penyagolosa, 
ya que la consiguió en 2006 y 2007. 
Desde aquí damos la enhorabuena a 
Remigio Queral por este importante éxito 
deportivo que proyecta el deporte local a 
su máxima expresión . 

1 7 de maíg 2008 

TENIS MESA. Club BAMESAD 

El club BAMESAD participa en los 
Campeonatos de tenis de mesa 
celebrados en Utiel 

El sábado 1 O de mayo se celebró en U ti el el 
Open de la Comunidad Valenciana de tenis 
mesa. La peculiaridad de los campeonatos de 
tenis de mesa de nuestra comunidad es que 
se realizan paralelamente a la competición 
de deportistas con y sin discapacidad, cosa 
que, lamentablemente, no ocurre en ningún 
deporte más, a pesar de ser una experiencia 
muy integradora. El club BAMESAD estuvo 
representado en la modalidad de silla de 

1 

1 
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ruedas por Ramón Meseguer, que jugó su 
mejor campeonato hasta la fecha, llegando a 
disputarse el segundo puesto. Sin embargo, 
los nervios le jugaron una mala pasada y no 
pudo aprovechar la ventaja de dos juegos 
que tenía a su favor, quedando finalmente en 
tercer lugar. Esperemos que antes de terminar 
la temporada tenga oportunidad de quitarse 
la espinita y ocupar el segundo puesto 
autonómico que merece. 
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FÚTBOL. Campeonato Regional Preferente 

r 

Encuentro disputado de poder a poder en el ter
reno de juego Las Boqueras de Almassora, con 
dominio alterno por parte de ambos equipos que 
crearon varias oportunidades de marcar. Una juga
da precedida de un claro fuera de juego propició 
el primer tanto local, aumentando la cuenta golea-

FÚTBOL. Campeonato Regional Juvenil 

La suerte y el 
árbitro se aliaron 
con el equipo local 

C.D. ALMASSORA VINARÓS CJ 

C.D. Almassora : Mario, Manu (Eric), Rovira 
(Cabrera), Borja, Roberto, Luciano, Álex, Ángel, 

Vicent (Raúl), Bovea y Pepo (Víctor) 
Vinarós C.F.: Casanova, Pedro, Álex, Na reís 
(Mas ip), Ximo (Potrimba), Ernesto, Peiró, 

Espinosa, Cristoffer (Agus), Ali sson y Valentín 
(Alejandro) 

Goles: 
1-0, m in 24: Borja; 2-0m in 37: Álex 

Árbitro: el juez de la contienda fue el colegiado 
Marugán Ricart. Amonestó con ca rtulina 

amarilla a los loca les Manu y Álex, así como a 
los visitantes Casanova, Ximo y Roberto Peiró. 

Expulsó en el minuto 90 a Ernesto con roja 
directa. Su actuación fue totalmente casera. 

dora Álex en un despiste de la zaga langostinera. 
El segundo tiempo cambió el decorado y los 
jugadores que prepara el míster Santi Forner 
pusieron cerco al área del conjunto local, aunque 
sin la suerte de poder perforar la meta bien 
defendida por Mario. 

El juvenil consigue el ascenso de categoría 

VINARÓS CJ CF POlÍGONO 

Magnífico colofón del equipo juvenil del Vinaros 
CF en el encuentro disputado el pasado fin 
de semana en el Cerval que pone cierre a una 
extraordinaria temporada que le ha supuesto el 
ansiado ascenso. 
Los chavales que prepara Sergi Morales volvieron 
a demostrar que son el equipo que ha realizado 
el mejor juego del campeonato. 
Por tanto hay que felicitar a toda la plantilla y 
sobretodo a su entrenador Sergi, que con su 
esfuerzo y espíritu de sacrificio ha contribuido 
de manera decisiva a que el equipo filial del 
Vinaros C.F. pueda jugar la próxima temporada 
en la primera categoría regional juvenil. 
Los goles locales fueron conseguidos por Raul, 
Osquitar, José Mari y Ernesto con uno por barba 
y Jhony por partida doble. 
Jugaron: Aguayo, Alberto, Wifre, Carmona, 
Ovidio, Ernesto, Riki, Jhony, Dani Balfagón, 
Guindi y Marc Baila. También jugaron José Mari, 
Osquitar, Raul y Chus. 

17 de maig 2008 

Rafael Marcos Simó 

Doble personaliddd 
En mi última columna, decía que pese a no 
haber nada en juego, el equipo mostraba sus 
ganas y luchaba por los puntos aún en juego. 
En Almassora, en el primer tiempo, no fue así. 
En el segundo tiempo las cosas cambiaron y 
se crearon ocasiones para voltear el marcador 
del primer tiempo. Los palos y el poco acierto 
evitaron que así fuese o por lo menos se acor
tasen las distancias en el luminoso. Pero lo peor 
estaba por llegar. 
Transcurría el último minuto de partido y Ca
sanova protesta en voz alta un clarísimo fuera 
de juego. En primera instancia, pese a encon
trarse aliado, el colegiado no hizo caso o no se 
enteró. El linier desde la banda le hace señas, 
con lo cual el árbitro le muestra amarilla al por
tero albiazul. Se montó la bulla y Espinosa vio 
la quinta amarilla y Ernesto fue expu lsado por 
desconsideración al árbitro. Incomprensible
mente el árbitro le contestó al jugador. Una vez 
terminado y camino del vestuario, Peiró reali
za un comentario en voz alta que de ninguna 
manera puede considerarse desconsideración 
hacia el árbitro por no dirigirse a él ni por la 
palabra utilizada (policía). El ¿señor7 Maurgán 
Ricart se dio por aludido como si se le dirigiera 
a él directamente y encima falseó el acta ano
tando que le dijo "hijo de .. :· Ante esta falsedad, 
el delegado albiazu l se negó a firmar el acta. 
Los presentes corroboraron las palabras del 
delegado que afirmaba que no se había dirigi
do a él ni le había dicho semejante calificativo, 
pero el árbitro se mantuvo en sus trece. Siem
pre he dicho y diré que los jugadores deben 
saber controlarse ante estas situaciones en las 
que ellos y el club son los únicos perjudicados. 
Según las sanciones que se hayan producido 
durante la semana, la temporada puede ha
ber terminado para alguno de ellos. Mandar 
alegaciones o carta de disconformidad por lo 
ocurrido no sirve de nada, porque lo que dice 
el acta va a misa. Pero, ¿quién expulsa al árbitro 
por desconsideración a un jugador durante un 
partido?, ¿quién sanciona al árbitro por falsear 
o exagerar el acta7 En definitiva, los jugadores, 
aunque es difícil y comprensible, deben man
tener la boca cerrada; pero este señor, juez de 
la contienda, no puede ni debe hacer lo que 
hizo, si tiene conciencia no puede pitar más, 
pero lo dudo. Al parecer, durante la redacción 
y leída del acta, se mostraba bastante nervioso 
o intranquilo, quizás sabedor de lo que estaba 
haciendo. Veremos qué ocurre mañana. Varios 
juveniles entrarán a formar parte de la convo
catoria, al estar la fábrica de fútbol inhabilitada 
(med io campo) por estar de baja todos los tra
bajadores (Peiró, Ernesto, Espinosa y Marcos). 
No es la primera ni será la última vez que se 
sufre una merma tan importante en el equipo 
y aunque no nos juguemos nada, nos visita un 
histórico en apuros. 
El Saguntino se ha proclamado matemática
mente campeón gracias a las derrotas de Acero 
y Sant Jordi, junto al empate del Benicassim. El 
otro beneficiado ha sido el N u les. Aún hay dos 
plazas en juego y en la última jornada hay un 
Benicassim - Sant Jordi. 
Por abajo se salvaba el San Pedro y descendía 
el Orpesa. Entre Val l d'Uixó, Borriana, Traiguera 
y Alcora sa ldrán los dos descensos que faltan. El 
Alcora - Traiguera de esta jornada y el Borriana 
- Vall d'U ixó de la última, decisivos. 
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FUTBOL SALA. 'Play off' de ascenso a la División Nacional 

El equipo local aún tiene posibilidades de ascender 

FS. ALG IROS 

Extraordinario triunfo el protagonizado 
por el equipo femenino F.S. Vinaros-Cala 
Montero que en una memorable exhibición 
de juego doblegó a un duro y curtido rival 
como demostró ser el F.S. Algirós de Valencia, 
endosándole un 1-3 en su misma cancha. 
Con esta importante victoria el conjunto 
langostinero se convierte en uno de los 
favoritos en la lucha por el play off de 
ascenso a la Primera División Nacional, 
lo cual representaría un hecho sin 
precedentes para el fútbol sala local, 

ATLETISME. Club Esportiu-Aigües de Vinarós 

El mal temps 
desllu·(x el 
Campionat 
Provincial 
d'atletisme de 
categories menors 

TRIATLÓ. Club Esportiu-Aigües Vinaros 

Triatló a Elx 
El passat 27 d'abril es va celebrar el 
Campionat d'Espanya de triatló de llarga 
distancia (4 km natació-120 km bicicleta-30 
km corrent) . 
En aquesta prova van participar els atletes 
del Club Esportiu-Aigües Vinaros, Francisco 
Merchán i Toni Adell (Puchi) . 
La prova constava d'una participació de 328 
participants de primer nivel l. 
La natació va comenc;:ar bé per als atletes 
vinarossencs jaque van sortir en el46é i 47é 

FS. CALA MONTERO 

siendo asimismo el premio a la fantástica 
y espectacular temporada de las chicas 
que componen la plantilla del F.S. Vinaros
Cala Montero, las cuales se han dejado 
la piel en la cancha en cada partido 
demostrando que son uno de los mejores 
equipos de la Comunidad Valenciana . 
Los goles fueron conseguidos por Angels y 
Raquel por partida doble. 
Jugaron por parte del equipo langostinero: 
Marta, ldoia, Raquel, Angels, Laya, Marina y 
Noelia. 

Cap de setmana passat per aigua escassa 
participació d 'atletes al Campionat Provincial 
d 'atletisme a les pistes de Castelló. Davant de 
la falta de dates lliures al calendari es va decidir 
seguir avant amb la celebració del Provincial 
i alternant amb la pluja es van anar disputant 
algunes proves d 'atletisme. Del Club Esportiu -

lloc amb un temps de 01 :02:55. En la bicicleta 
Puchi va fer un temps de 03:41 :24, m entres 
que Merchan a causa d'uns problemes físics 
no li van deixar rendir comen ell és habitual, 
i va acabar la prova amb un temp 03:54:47 
que el va obligar practicament a abandonar 
en el km 2 de la cursa a peu. 
Puchi va finalitzar aquesta prova corrent 
els 30 km, arribant a la meta amb un 
temps total de 07:25:37, en el lloc 76é de la 
classificació. 

Aigües de Vin aro s, les germanes Laura i Mar 
Estevan hi van estar presents. Laura va quedar 
segona en la prova de 2 km marxa i t ercera en 
llanc;:ament de pes. Mar va acabar tercera en els 
1.500 metres obstacles . 
Felicitats a estes dos valentes que no es van 
espantar davant de la pluja. 
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ARTS MARCIALS. Club de Judo & Jiu-Jitsu Vi na ros 

Trofeo Ciudad de Alcañiz del Bajo Aragón 
El pasado sábado 19 de abr il se realizó un encue ntro ami stoso de ju do en el po li deport ivo de Alcañ iz, ciu dad herman ada 

recientemente con Vinarós, por motivos de actos religiosos en Semana Santa. 

Asistieron los clubes de judo de 
Alcañiz, Benicarló, Vinaros, Teruel y 
Almunia (Zaragoza). 
De nuestra comarca participaron 2 
yudocas de Vinaros y 3 yudocas de 
Benicarló cuyos resultados fueron los 
siguientes: 
Por equipos de benjamines de 9 - 1 O 
años: 
Alejandro Ejido y Emi Domsa, medalla 
de plata, 2° clasificados de 6 equipos. 

CICLISME. Escuelas de ciclismo 

Escuelas de ciclismo 

En la reunión del Trofeo Santa Mag
dalena de Polpís del pasado 1 de 
mayo merece destacar el protago
nismo de nuestros representantes 
locales de la U.C. Vinaros, 
Denís Segarra, segundo puesto en 
modalidad gincana yterceroen carrera 
de la categoría prebenjamines. 
Joan Castell, primer puesto en 
modalidad gincana y segundo en 
carrera de la categoría benjamines 
1° año. 

Nos mantenemos 
El pasado 3 de mayo se celebró el 
Trofeo ciclismo de Vall d'Uixó. Una 
semana más nuestros representan
tes locales han dado muestra de su 
valía obteniendo un primer puesto 
en la modalidad de carrera : Denís 
Segarra Doménech, en prebenjami
nes, y tercer puesto en carrera para 
Joan Castell Casanova en categoría 
benjamines primer año. 
No obtuvimos tan buenos resultados 

Ganaron ambos todos sus combates. 
En cambio, no tuvo suerte la tercera 
yudoca, Amaya, que se les agregó para 
formar equipo, perdiendo todos sus 
combates. 
Al término, con un aperitivo y 
una visita a los monumentos más 
significativos de la ciudad se dio por 
terminada la jornada yudoca. 
Enhorabuena a todos por los 
resultados obtenidos. 

en la modalidad de gincana: quinta 
posición para Denís Segarra y tras 
sufrir una espectacular caída Joan 
Castell quedó en novena posición . 
¡Mucho an1mo para nuestros 
campeones! 

EMPRESA PROMOTORA INMOBILIARIA DE ÁMBITO 
PROVINCIAL PARA SUS PROMOCIONES EN CASTELLÓN Y TARRA&ONA 

CON OFICINA EN VINAROS 

PRECISA , 
ARQUITECTO TECNICO 

SE REQUIERE 

· EDAD ENTRE 25 Y 35 AÑOS 
· CARNET DE CONDUCIR Y VEHÍCULO PROPIO 
· CONOCIMIENTOS DE AUTOCAD 
· CONOCIMIENTOS DE PROGRAMA DE MEDICIONES 
· DEDICACIÓN EXCLUSIVA 

SE OFRECE 
· INCORPORACIÓN INMEDIATA 
· CONTRATO MERCANTIL 
· DIRECCIÓN FACULTATIVA, CONTROL CALIDAD, COORDINACIÓN 

SEGURIDAD Y LIBRO DE CONTROL SEGÚN CÓDIGO TÉCNICO DE LA 
EDIFICACIÓN 

· GESTIÓN DE PRESUPUESTOS 
· COORDINACIÓN DE TODAS LAS PROMOCIONES EN LA PROVINCIA 

DE CASTELLÓN 

IMPRESCINDIBLE APORTAR CURRÍCULUM VITAE 

INTERESADOS LLAMAR EN HORARIO DE OFICINA Al TEL. 984.45.07.43 

31 1 
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TENIS. Catval- La Closa Vi na ros 

Ainoa Panisello yTatán García, campeones absolutos del Cat-Val 08 

Toca a su fin la S• edición del circuito Cat-Val, con la 
penúltima etapa celebrada en La Sénia, donde en 
categoría benjamín femenino e infantil masculino, 
Ainoa Panisello y Tatán Garcia han logrado de manera 
brillantísima proclamarse campeones absolutos, a falta 
de la última etapa que se jugará en el C.T. Vinares, para 
ello han sido capaces de contar todos sus encuentros 
con victorias, logrando el título en las cuatros finales 
alcanzadas: Benicarló, Amposta, La Rapita, y La Sénia. 
También destacar las semifinales de Quim Gavalda, Mari 
Redó, Pepe García y Carlos Franco. 

Carla Roset, suma y sigue 
Sigue escalando posiciones la joven jugadora vinaro
cense en su andadura por este maravilloso mundo del 
tenis. Actualmente ocupa la plaza número 3S en el ran 
king nacional y la número 72 en el ranking Sub 16 del 
tenis europeo. 

NATACIÓ. Club Natació Vi na ros - Cala Montero 

XLII Trofeu Sant Pasqual 

El Club Natació Vinaros torna 
a casa amb 8 medalles 
(3 de plata i 5 de bronze) 

4 deis 5 meda/listes: 
Lora, Serg1~ Silvia, Steven 

El dissabte día 1 O, el Club Natació Vinares-Cala 
Montero es va despla~ar a Vi la-real per participar 
en el XLII Trofeu Sant Pasqual. Aquesta edició 
estava adre~ada a les categories alevina i infantil, 
d'una banda, i júnior i absoluts, de l'altra. 

Es van aconseguir un total de 17 mínimes 
autonemiques, tres de les quals són noves 
mínimes assolides per primera vegada. 

Ens van representar els següents nadadors: Ana 
Méndez, Silvia Barranco, Ana Roca, Judith Sanz, 
Nadia Simó, Anna lbáñez, Ana Lleixa, Mireia 
Queralt, Lélra Guadix, Pilar Palmeiro, Ariadna 
Siurana, Aroa Guadix, Ainara Juanena, Sergi 
lbáñez, Didier Boucanssot, Steven Meseguer, 
Pau Casanova, Sergi Albiol, Marc Lorca, Sebastián 
Juan, Manolo Beltrán, Juan Luis Prades, Raul 
Segura, Alex Sebastia, Albert Castañeda, Toni 
Bordes i Joan Compte. 

Alex Sebastia amb un temps de 1.19.20, obtenía 
la se u a primera mínima en els 100 m esquena, i 
també assolia la mínima per primera vegada en 
els 200 m esquena amb un crono de 2.49.93 . 1 

Pilar Palmeiro ho feia també per primera vegada 
en els 100m lliures amb 1.11.17. 
D'altra banda, Manolo Beltran es va quedar a 1 
centésima d'aconseguir la seua primera mínima. 
Havia de fer 1.30.S3 en els 1 00 m bra~a i va fer 
1.30.54. També Mireia Queralt es va quedar a 
només 2 segons d'obtenir la primera mínima en 
la prova deis 100 m papallona, malgrat rebaixar 

PUBLICIDAD ROTULACION DISENO 

en més de 1 O segons la se u a millor marca. 
Pel que fa al medaller, se'n van guanyar 8: 3 de 
plata i S de bronze. 
Les 3 medalles de plata van ser per a Silvia 
Barranco en 200m papallona, Lara Guadix en 800 
m lliures i Steven Meseguer en 200 m bra~a. 

Quant al bronze, les S medalles van ser pera Silvia 
Barranco en 100m papallona, Nadia Simó en SO m 
esquena, Lara Guadix en 400 lliures, i Sergi lbáñez 
en els 400 i en els 1.SOO m lliures. 
A banda de les medalles, cal destacar la quarta 
posició de Judith Sanz en els SO m esquena; la 4a 
de Didier Boucanssot en 400 m lliures, així com la 
S a en 1.500 m lliures; i el Sé lloc d'Ana Roca en 200 
m papallona 

DIARIET SETMANARI VINARÓS 
7DIES VINARÓS Y BENICARLO 
CRONICA DE VINAROS 
PUBLICACIONES OFICIALES "DOGV" 
MEDITERRANEO CASTELLÓN 

ROTULOS LUMINOSOS 
LETRAS CORPOREAS 
VINILOS DECORATIVOS 
PLACAS GRABADAS 
CARTELERAS PUBLICITARIAS ... 

DISENO DE LOGOTIPOS 
IMAGEN CORPORATIVA 
IMPRESION DIGITAL 
CARTELES PUBLICITARIOS 
TARJETAS VISITA 
SOBRES-DOSSIERES ETC ... 

45° AÑOS DE 
EXPERIENCIA 
PROFESIONAL 
AL SERVICIO 
DE SU EMPRESA 

El Diariet 

RADIO NUEVA VINARÓS-LOCALIA 
RADIO ULLDECONA-CANAL SO 
CANAL 56 
COPE VINARÓS 
SER BENICARLO 
L EN CUALQUIER OTRA 
PUBLICACION O EMISORA A NIVEL NACIONAL 

\• '· ,.; 

(1/1 PUBLI-VAQUER" 
AGENC IA DE PUBLICIDAD GE N ERAL N " REG 1 009 

SAN FRANCISCO, 61 BAJOS - VINAROS TEL. 964 45 19 35 - FAX. 964 40 79 36 
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TENIS. Club de Tenis Vi na ros 

Escuela Club de Tenis Vinarós 
El mejor verano, ven y aprende jugando 
La Escuela del Club de Tenis Vinares, desde del 23 
de junio al14 de septiembre, presenta el programa 
de Verano 2008, con el convencimiento de lograr el 
mejor aprendizaje, sin olvidar la diversión. 
Para ello, ofrecemos una gran variedad de 
programas, que abarca, desde los tres años hasta 
los adultos y la flexibilidad de elección, en la 
cantidad de días semanales y en horarios (mañana 
o tarde), de lunes a viernes y a partir de las 9.00 h y 
de las 16.00 h. 
Nuestro personal docente, altamente cualificado, 
esta compuesto por licenciados y profesores de 
educación física, así como titulados de la Real Fe
deración Española de Tenis, US Profesional Tennis 
Registry, US Profesional Tennis Asociation, Registro 
Profesional de Tenis European-España, Federación 
Española de Pádel, Registro Europeo de Pádel, Es
cuela Nacional de Natación y Escuela de Activida

des de Tiempo Libre. 
La Escuela del Club de Tenis Vinares, bajo la 
supervisión de Raúl de Luis, desarrolla, dentro de 
sus programas, diversos sistemas de enseñanza, 
que se emplean en los diferentes niveles y edades, 
complementándose entre ellos para lograr el mejor 
aprendizaje y los mejores resultados, en nuestros 
alumnos. 
Así, el sistema del Registro Profesional de Tenis 
European-España y el US Profesional Tennis 
Registry USA, será la base de la escuela de minitenis 
y pretenis, y el sistema de la Escuela Nacional de 
Maestría de Tenis, por la R.F.E.T. será el empleado 
en el resto de niveles. En el pádel, el sistema a 
seguir será el del Registro Profesional de Pádel, 
conjuntamente con el de la Federación Española de 
Pádel. La Escuela Nacional de Natación será la que 
marque la pauta de esta actividad. Las actividades 
de fútbol y baloncesto vendrán marcadas por 
programas de estas federaciones. 

A. Verge Jr 

Torneo Cat-Val- Fase Vi na ros 2008 

El inicio de la competición del 
torneo Cat-Val, en la quinta 
y última fase que culmina en 
el Club de Tenis Vinares, tuvo 
que suspenderse por el fuerte 
temporal de lluvia que azotó 
nuestras comarcas el pasado 
fin de semana. El torneo que 
este año cumple su 5• edición, 
con 230 jugadores inscritos, 
aplaza su inicio pues para este 
fin de semana con partidos de 

todas las categorías, benjamín, 
alevín, infantil, cadete, junior 
y absoluto tanto masculino 
como femenino. Buena piedra 
de toque para los jugadores y 
también buen espectáculo para 
el público que podrá disfrutar 
con las evoluciones de los 
pequeños y mayores que en sus 
diferentes categorías compiten 
con su buen hacer tenístico y 
gran calidad humana. 

DISSABTE, 17.05.2008 Activitats esportives del cap de setmana 
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HORA ESPORT 
9.00 JORNADES COMARCALS ESCOLARS 

9.30 FUTBOL 
10.30 FUTBOL 
10.30 FUTBOL 
11.30 FUTBOL 
11.30 FUTBOL 
15.30 FUTBOL SALA 
16.00 FUTBOL 
16.30 FUTBOL SALA 
17-18:30 ADAPTAT 
17.30 FUTBOL SALA 
17.30 FUTBOL SALA 
18.30 FUTBOL SALA 
19.30 HANDBOL 
20.00 FUTBOLSALA 

DIUMENGE, 18.05.2008 

HORA ESPORT 
9.30 a14.00 HANDBOL 

17.00 FUTBOL SALA 

CATEGORIA 
BENJAMÍ ALEVÍ 
PREBENJAMÍ B 
BENJAMÍB 
ALEVÍD 
BENJAMÍ A 
ALEVÍA 

INFANTIL MASC 

INFANTIL B 
INFANTIL MASC 

CADETMASC. 
CADET MASC. 
SENIOR MASC. 
SENIOR 
SENIOR FEM. 

CATEGORIA 
BENJAMÍ ALEVÍ 

SENIOR MASC. B 

PARTIT LLOC 
PARTITS D'HANDBOL, BASQUET 1 FUTBOL SALA 

VINARÜS CF B - BENICARLÓ C 
VINARÜS CF B- CABANES 
VINARÜS CF - BENASSAL 

VINARÜS CF - CASTELLÓ A 

Pavelló Poliesportiu - Pista sintetic i pista parquet 
Camp Municipal Les Capsades 
Camp Municipal Les Capsades 
Camp Municipal Les Capsades 

Camp Municipal Les Capsades 
Camp Municipal Les Capsades VINARÜS CF- CASTELLÓ A 

CALA MONTERO B FS - LALCORA FS 
VINARÜS CF - CABANES 

CALA MONTERO A FS -FS BORRIANA 
PARTIT CAD IRA DE RODES 

CALA MONTERO FS- FS BORRIANA FONT SIERRA 
CALA MONTERO FS- FS BORRIANA FONT SIERRA 

CALA MONTERO FS -
COSTA VINARÜS HANDBOL-

CALA MONTERO FS- CD SANTA ROSA A 

PARTIT 
JORNADES ESCOLES 

LLANGOSTÍVINARÜS B -ONDA FS 

Pista sintetic 
Camp Municipal Les Capsades 
Pista sintetic 
Pista parquet 
Pista sintetic 
Pista sintetic 
Pista parquet 

Pista sintetic 
Pista parquet 

LLOC 
Pista sintetic i pista parquet 

Pista sintetic 

DfA, 11 de maig EXCURSIONS PRIMAVERA 2008 AULA DE NATURA 
HORA 

7.00 

SORTIDA 

ROTONDA PASSEIG DE FORA DEL FORAT 

ACTIVITAT INFORMACIÓ 

LA CARAMELLA - CARO (EL PORT) (dificultat ALTA) Raüi/Andrés, Tel. 964 825646- Cal portar 
esmorzar i dinar peral primer di a. 
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HANDBOL. Club Balonmano Vinarbs 

No somos de Primera "por .. :' 

Intentaré resumir en esta cron1ca, 
con el mayor respeto posible, lo 
ocurrido en Girona, ya que aún no 
podemos creernos lo que pasó en el 
último partido. 
Llegamos a Girona el jueves 1 de 
mayo, para que el viernes, antes del 
importante partido, pudiéramos en
trenar en la pista que teníamos que 
jugar. Pero unas horas antes, nues
tra sorpresa fue que no nos dejaron 
entrenar porque había entreno de 
patinaje. Cuando personalmente yo 
había pedido la pista una semana 
antes y me la habían concedido. 
Hablemos ahora del partido Costa 
Vinaros - Ge i EG. Fue un partidazo 
por parte de los dos equipos, que se 
jugaban la liga de ascenso, y al final el 
Vinaros demostró ser mejor equipo, 
no sin antes luchar hasta el límite de 
la extenuación. 
Chapó por los jugadores. Pero fue un 
palo para el anfitrión, ya que estaban 
seguros que ganarían al Vinaros. No 
supieron perder y dirigieron cantidad 
de insultos a nuestros jugadores. 
El sábado 3 de mayo, a las 16.30 los 
equipos Ardoi y Vinaros pidieron 
retrasar el partido, pero la respuesta 
fue negativa, pues nos dijeron que 
después del partido había hockey. 
Fue un partido con árbitros catala
nes, y con una diferencia entre un 
pasivo de los navarros a un pasivo 
del Vinaros, con faltas injustificadas 
y pitándonos invasiones en el área 
inexistentes. Pero aun así, el Vinaros 
logró un 27 - 27. Pasamos al "circo" 
del domingo. El partido era a las 1 O 
contra el Estadum de Aragón, un 
equipo que ya no se jugaba nada, ya 
que estaba con cero puntos. Aun así 
el encuentro estuvo muy igualado 
aunque el Vinaros ganó por 27- 20. 
De esa mánera, el Vinaros, con 5 
puntos + 1 O goles a favor, de no 
ocurrir nada extraño, estaba en 
Primera Nacional. 
Pero entonces fue cuando empezó 
de verdad "el circo" en Girona, con 
el calentamiento del Geieg, con 
4 juveniles y varios jugadores del 
equipo B, y los titulares en la grada, 
y un portero que horas antes estaba 
vendiendo cava en la entrada. 
Empezó el partido Geieg - Ardoi, 
este último necesitaba ganar al 
anfitrión de 11 goles de diferencia . 
Con jugadores lamentables, 

portero que se daba la vuelta 
cuando lanzaban los jugadores 
del Ardoi, y una defensa que se 
apartaba en los lanzamientos, lo 
que parecía imposible se convirtió 
en realidad, y el partido finalizó 
con un 25 - 36, y un Vinaros fuera 
de combate. 
No queremos ni deseamos que 
vuelva a ocurrir lo de Girona en estas 
fases, ya que antes de los partidos, el 
delegado federativo nos pidió juego 
limpio. 
Pero desde el Club Balonmano 
Vinaros, con respeto, pedimos 
honradez hacia estos jugadores de 
los equipos, que sepan que después 
de toda una liga de nervios, de 
baches físicos, de ilusiones, es muy 
duro llegar a una fase de ascenso 
y que una serie de "personajes 
directivos'; "entrenadores'; y sobre 
todo "jugadores': den una imagen 
hacia este deporte tan llena de 
injusticias. 
La clasificación fue la siguiente: 
1 o Ardoi Navarra 5 puntos+ 12 
2° Costa Vi na ros 5 puntos+ 1 O 
3° Gerona 2 puntos -5 
4° Casa blanca (Aragón) O puntos -16 
No quiero terminar esta crónica, 
sin dar las gracias a una serie de 
aficionados. 
Magdalena, Gabri y Tere, familia 
Iglesias, Agustín, Paqui, familia 
Delhom, familia Folch, Tremendo, 
lvan e lvana. Javier y su tropa, 
mujeres de los jugadores, mi familia 
Álex, Quim y Mayte, etc. 
Ya que en todo momento estu
vieron animando, y demostrando 
respeto hacia los demás equipos y 
seguidores. 
Gracias a todos por vuestro apoyo. 
Tampoco quiero olvidarme de la 
plantilla. Pedro, que se preocupó 
de todo. lvan, el entrenador. Alfredo 
Cases, gran amigo mío, y que creo 
que el mejor fichaje. A nuestro 
presidente, que la verdad ha estado 
muy a la altura y con muchos 
nervios. Al pesado, cariñosamente, 
de Gabriel Martorell, que con sus 
buenas ideas y apoyo te hace seguir 
adelante. 
Y ya para terminar, decir que vamos 
a seguir luchando hacia Primera 
Nacional, y de no ocurrir la misma 
farsa que este año, el próximo 
estaremos en primera. 

anys de Handbol a Vi na ros 

El Colegio Divina Providencia, subcampeón de 
balonmano femenino en los Juegos Escolares 

(curso 1992-1993) 

17 de maig 2008 

PATINAJE. Club Patinaje Artístico Vi na ros 

Buen podio para las patinadoras 
del patinaje artístico de Vi na ros 
Este pasado fin de semana el Club 
Patinaje Artístico Vinaros, pese al 
temporal de lluvias, se trasladó 
hasta Benaguassil (Valencia) para 
participar en el 2° Trofeo de Niveles 
A y B y Territoria 1 A. 
Unas 200 patinadoras pertenecien
tes a todos los clubes de la Comu
nidad Valenciana se dieron cita en 
el polideportivo de Benaguassil. 
Vinaros estuvo representada por 
13 patinadoras, de las cuales más 
de la mitad consiguió podio. 
Antes de relacionar las clasificacio
nes obtenidas, queremos recordar a 
todos nuestros seguidores que den
tro de quince días nos trasladaremos 

q: 
Nivell 2,.-o ·;:: Nivel2 18•-

E Nivel3 3L .E 
~ Nivel4 7•-

"' 8• -
CXl 

"' ga-
q: 

Nivel S 20-
"' ~ Categoría alevín 

,._ ., ,. 
~ ., 
-.:. 
o Categoría cadete 

,._ 
~ o 
~ 

Categoría junior l O o 

"' 

hasta Alacant para participar en el 
Campeonato Autonómico y las me
jores clasificadas pasan a competir 
en el Campeonato de España. 
El año pasado fue la primera vez en 
su historia que el Club Patinaje Ar
tístico Vinaros consiguió participar 
a nivel nacional. Este año estamos 
muy ilusionados pues vistas las cla
sificaciones obtenidas hasta el mo
mento, podemos estar presentes en 
varias categorías. 
Desde estas líneas animamos a 
las patinadoras para que sigan 
trabajando tan bien y consigan los 
mejores resultados. Ánimo chicas y 
a por todas. 

Sofía Cardona Napanga 
Arantxa Tejera Miralles 
Lidia Adell Si marro 
Ariadna Besalduch Mediavilla 
Paula Escura Roca 
Claudia Miñana García 
Sandra Pombo Bohigues 
Patricia Gomis Miralles 
3•- Irene Tomas Rodríguez 
4•- Oiga Calvo Beltrán 
Almudena Gómez Beltrán 
2• - Maria Gomis Miralles 
Silvia Miralles Besalduch 



BASES ESPECÍFIQUES 
PERA LA CONSTITUCIO D'UNA BORSA DE TREBALL DE MONITORS/ES PERAL PROJECTE D'OCII TEMPS LLIURE ESCOLA D'ESTIU ILLA 

PRIMERA.- OBJECTE DE LA CONVOCATORIA. 

L'objecte de la present convocatória és 

la constitució d'una Borsa de Treball de 

MONITORS/ES, assimilats al grup C, subgrup C2 

(laborals), a ti de desenvolupar el projecte d'Oci 

i Temps Lliure: ESCOLA D'ESTIU ILLA. El procés 

selectiu es realitzara per mitja del sistema de 

concurs de mérits. 

La creació d'aquesta Borsa de Treball anul·lara 

l'existent amb anterioritat. 

La Borsa de Treball estará formada pels 

aspirants ordenats per ordre de la puntuació 

total obtinguda, de majar a menor. 

SEGONA.- NORMATIVA APLICABLE. A la pre

sent convocatória i bases se li aplicara la Llei 

7/2007, de 12 d'abril, de I'Estatut Básic de 

I'Empleat Públic, la Llei 30/ 1984 de Mesures de 

Reforma de la Funció Pública, el Decret de 24 

d'octubre de 1995, del Govern Valencia pel qual 

s'aprova el Text Refós de la Llei de la Funció Pú

blica Valenciana, Decret 33/ 1999 del Govern 

Valencia pel qual s'aprova el Reglament de Se

lecció, Provisió de llocs de treball del personal 

comprés dins de l'ámbit d 'aplicació de la Llei 

de la Funció Pública Valenciana, la Llei 7/ 1985 

de 2 d'abril Reguladora de les Bases de Régim 

Local, i el Reial Decret Legislatiu 781 / 1986 pel 

qual s'aprova el Text Refós de les Disposicions 

Legals vigents en matéria de Régim Local. 

TERCERA.- REQUISITS DELS ASPIRANTS. Per a 

ser admesos en la realització de les proves els 

aspirants hauran de reunir els següents requisits 

en la data d'expiració del termini assenyalat per 

a la presentació d'instancies 

1) Tindre la nacionalitat espanyola, d'algun 

deis estats membre de la Unió Europea o 

estrangera en els termes establerts a l'art. 57 de 

la Llei 7/ 2007, de 12 d'abril, de I'Estatut Basic de 

I'Empleat Públic. 

2) Tindre complits 16 anys, i no excedir de l'edat 

máxima de jubilació fon;osa. 

3) Tindre la capacita! funcional per al 

desenvolupament de les tasques de monitor de 

temps lliure. 

4) No haver estat separat mitjan~ant expedient 

disciplinari del servei de qualsevol de les 

Administracions Públiques o deis órgans 

constitucionals o estatutaris de les Comunitats 

Autónomes, ni trabar-se en inhabilitació 

absoluta o especial per a ocupacions o cárrecs 

públics per resolució judicial, per a l'accés 

al cos o escala de funcionari, o per a exercir 

funcions similars a les que es desenvolupen 

en el cas de personal laboral, el qual haja estat 

separat o inhabilita!. En el cas de ser nacional 

d'un altre Estat, no trabar-se inhabilita! o en 

situació equivalen! ni haver estat sotmés a 

sanció disciplinaria o equivalent que impedisca, 

en el seu Estat, en el mateixos termes, l'accés a 

l'ocupació pública. 

5) Graduat Escolar, Gradual en Educació 

Secundaria Obligatória, o equivalen!. 

QUARTA.- PUBLICITAT DE LA CONVOCATORIA 

1 BASES. Les bases una vegada aprovades i la 

convocatória, es publicaran integrament en el 

Butlleti Oficial de la Provincia de Castelló i en el 

Tauler d'anuncis de I'Ajuntament de Vinarós. 

QUINTA.- PRESENTACIO D'INSTÁNCIES. l. En les 

instancies els aspirants sol-licitaran prendre part 

en la convocatória, hauran de manifestar que 

reuneixen tates i cada una de les condicions 

exigides en la base tercera i es comprometran 

a acreditar-los documentalment quan els fóra 

exigit. Es dirigiran a !'alcalde de la Corporació 

i es presentaran en el Registre General de 

I'Ajuntament o de qualsevol de les formes 

previstes en l'article 38.4 de la Llei 30/ 1992 de 

Régim Jurídic de les Administracions Públiques 

i Procediment Administratiu Comú. 

2. El termini de presentació i instancies será de 

10 dies naturals comptats a partir del següent al 

de la publicació de la convocatória en el Butlleti 

Oficial de la Provincia. 

3. Els drets d'examen, que es fixen en 12 €, 

hauran de ser satisfets pels aspirants en la 

Caixa Rural deVinarós al núm. de compte 3174 

5899 93 1153988322, o mitjan~ant gir postal o 

telegrafie en el qual s'indique la pla~a a la qual 

corresponga l'ingrés. 

4. Ambla instancia s'acompanyaran el resguard 

del pagament deis drets d'examen i els 

següents documents originals o amb fotocópia 

compulsada: 
-DNI 

-Titulació exigida 

- Documents acreditatius del mérits a qué fa 

referéncia la base octava. 

No es podran considerar més mérits que els que 

s'aporten en aquest moment. Les circumstáncies 

i mérits que al-leguen els aspirants s'han 

d'entendre referides al dia en qué finalitze el 

termini de presentació d'instáncies. 

SEXTA.- ADMISSIÚ D'ASPIRANTS. l. Expirat el 

termini de presentació d'instáncies, !'Alcalde 

dictará una resolució en el termini máxim de 

quinze dies hábils declarant aprovada la !lista 

provisional d'admesos i exclosos. En la dita 

resol u ció que es publicará en el Tauler d'Edictes 

de I'Ajuntament s'indicará la causa de l'exclusió, 

concedint un termini de 3 dies hábils per a 

esmena de defectes, si és el cas. Finalitzat el 

termini I'Aicaldia dictará una resolució aprovant 

la llista definitiva d'admesos i exclosos. 

2. Les resolucions que aproven la llista 

provisional, llista definitiva i successives crides 

als aspirants es publicaran únicament en el 

Tauler d'Anuncis de I'Ajuntament. 

En la mateixa resolució !'Alcalde determinará 

el lloc i data de la constitució del Tribunal 

qualificador i la seua composició. La designació 

deis membres del Tribunal inclourá la deis 

suplents. 

SEPTIMA.- COMPOSICIÚ DEL TRIBUNAL. El 

Tribunal qualificador designat per !'Alcalde 

estará integral pels membres següents, tots ells 

amb veu i vot: 

Presiden!: Un treballador en régim laboral o 

funcionari designat per !'alcalde president 

Secretari: El de la Corporació o funcionari 

d'aquesta en qui delegue. 

Vocals: Tres treballadors contractats en régim 

laboral o funcionaris de I'Ajuntament designats 

per !'alcalde presiden!. 

La pertinen~a als órgans de selecció és a 

títol individual i no es pot dur a terme en 

representació o per compte de ningú. 

Els tribunal podrá disposar la incorporació 

d'assessors especia listes en les seues sessions. 

Els membres del tribunal podran ser recusats 

pels aspirants de conformitat amb el que preveu 

l'art. 28 i 29 de la vigent llei de procediment 

administratiu (Liei 30/1992). 

OCTAVA.- SISTEMA DE SELECCIÚ. El sistema de 

selecció será el concurs de mérits. 

Es tindran en compte els mérits següents: 

l. Experiéncia laboral. Es valorará !'experiencia 

laboral acreditada en !loes de treball de 

monitor/a de temps lliure, a raó de 0,25 punts 

per cada dos mesas treballats fins a un máxim 

de 4 punts. 

La dita experiéncia s'acreditará, si es tracta de 

serveis prestats en I'Administració Pública, per 

mitjá de la presentació del certifica! expedit 

per I'Administració en qué s'han prestat els 

serveis. Si es tracta d'experiéncia en el sector 

privat, la dita experiencia s'acreditará per 

mitjá de la presentació simultánia de: En el cas 

de treballadors per compte d'altri, per mitjá 

de la presentació deis contractes de treball 

i certificació de !'empresa de les funcions 

desenvolupades, quan aquesta no puguen 

deduir-se deis termes del contracte aixi com 

certificació o vida laboral que acredite haver 

cotitzat a la Seguretat Social en la categoría 

professional que s'al·legue. En el cas que es 

tracte de professionals autónoms, llicéncia 

fiscal o IAE i certificació o vida laboral que 

acredite haver cotitzat a la Seguretat Social en 

la categoría professional que s'al ·legue. 

No es valoraran les fraccions de temps treballa! 

inferiors a dos mesas, un cop sumats tots els 

periodes treballats acreditats pels aspirants. 

Els contractes a temps parcial es valoraran 

proporcionalment. 

2. Titulacions. Es valoraran les següents 

titulacions, fins a un máxim de 2 punts: 

- Llicenciatura relacionada ambles funcions del 

lloc de monitor/ a de temps lliure: 2 punts 

-Diplomatura relacionada ambles funcions del 

lloc de monitor/ a de temps lliure: 1,5 punts 

-Estar en possessió del tito! de cicle formatiu de 

grau superior relacional amb les funcions del 

lloc de monitor/a de temps lliure: 1 punt 

-Estar en possessió del tito! de cicle formatiu de 

grau mitja relacional amb les funcions del lloc 

de monitor/a de temps lliure: 0,25 punts. 

Els mérits d'aquest apartat no es computaran 

acumuladament, valorant-se únicament la 

titulació superior, i en cap cas es valorará cap 

titulació que siga requisit per obtenir-ne una 

altra. 

3. Altres titulacions: Fins un máxim d'l punt. 

- Haver realitzat el Curs d'animador/a juvenil, 

expedito homologat per I'IVAJ de la Conselleria 

de Cultura, Educació i Ciéncia: 1 punt. 

- Estar en possessió del tito! de monitor/a 

de temps lliure infantil i juvenil o equivalen!, 

expedit o homologat per I'IVAJ o organisme 

reconegut per les diferents comunitats 

autónomes de I'Estat espanyol: 0,5 punts. 

L'homologació de títols haurá de ser acreditada 

pels aspirants, si escau, mitjan~ant certificació 

emesa per l'organisme competent. 

4. Cursos de formació i perfeccionament: 

• Cursos relacionats amb les funcions própies 

del lloc de treball. Es valoraran aquells que 

tinguen relació amb el lloc de treball, que 

hagen estat impartits o homologats per centres 

o organismes oficials, fins un máxim de 2 punts 

d'acord amb la següent baremació: 

Fins a 20 hores 0,25 punts 

De 20 a 50 hores 0,50 pu nts 

De 51 a 100 hores 1,00 punts 

Mes de 100 hores 2,00 punts 

• Cursos de socorrisme o primers auxilis que 

hagen estat impartits o homologats per centres 

o organismes oficials. Es valoraran a raó de 

0,50 punts per cada curs de 20h o més, amb un 

máxim d'un punt. 

5. Coneixements del Valencia. Els coneixements, 

que hauran d'estar acreditats o homologats 

per la Junta Qualificadora de Coneixements 

de Valencia de la Generalitat Valenciana, les 

diferents titulacions no serán acumulables, i es 

baremaran fins a un máxim d' l punt d'acord 

amb els criteris següents: 

Coneixement oral 

Coneixement elemental 

Coneixement mitjá 

Coneixement superior 

0,25 punts 

0,50 punts 

0,75 punts 

1,00 punt 

6. Entrevista. Es podrá realitzar una entrevista en 

la qual es valorara l'adequaciódels aspirants a les 

funcions a desenvolupar i es podran demanar 

aclariments sobre els mérits presentats. La 

valoració máxima será de 2 punts. 

El Tribunal resaldrá els dubtes que sorgisquen 

de la seua aplicació i podrá prendre els acords 

que corresponguen per a aquells supósits no 

previstos en les bases. 

La puntuació fianl será l'obtinguda perla suma 

deis direrents apartats. 

NOVENA.- BORSA DE TREBALL. Acabada la 

qualificació deis aspirants el Tribunal publicará 

la relació d'aspirants proposats per a incloure 

en la Borsa de Treball ordenats per ordre de 

la puntuació total obtinguda, en el Tauler 

d'Anuncis de I'Ajuntament i elevara a I'Aicaldia la 

porposta de constitució de la Borsa de Treball. En 

cas d'empat en les puntuacions finals, es donará 

preferencia als aspirants que hagen obtingut 

majar puntuació en l'apartat de l'experiéncia. En 

cas d'empat en les puntuacions finals, es donará 

preferéncia als aspirants que hagueren obtingut 

major puntuació en l'apartat de l'experiéncia 

professional; en cas de persistir l'empat a qui 

haja obtingut més puntuació en l'apartat de 

titulacions, i així successivament, seguint l'ordre 

deis mérits assenyalats en aquesta base, fins 

arribar a l'apartat de !'entrevista. 

Mitjan~ant Decret de I'Aicaldia es constituirá la 

Borsa de Treball. 

La creació de la borsa de treball anul·lara les 

existents amb anterioritat. 

Pel que fa al funcionament de la borsa de treball 

s'estara al previst en I'Ordre de la Conselleria de 

Justicia, Interior i Administracions Públiques, 

de 17 de gener de 2006 (publicada en el DOGV 

núm. S 184 (pág. 36S2), de data 25 de gener de 

2006. 

El període de vigencia d'aquesta borsa de 

treball será de dos anys, comptats a partir del 

dia següent del Decret de constitució de la 

borsa. Si al final del dit període no s'haguera 

constitu"lt una nova borsa que substitüisca 

!'anterior, la vigéncia d'aquesta es prorrogara 

amb carácter automátic, sense necessitat de 

cap acte exprés, fins que quede constituYda la 

nova borsa. No obstant aixó, podra convocar

se una nova borsa abans que transcórrega el 

període de vigéncia, per causa motivada. 

La inclusió en la borsa de treball no garanteix la 

contractació per part de I'Ajuntament. 

DESENA.- PER[ODE DE PROVA. Les persones 

que hagen de ser contractades fent ús d'aquesta 

borsa de treball hauran de superar un període 

de prava, d'un máxim de dos mesas. 

En el cas de que l'aspirant no supere 

satisfactóriament el període de prava, perqué 

no assumisca el nivell suficient d'integració 

i eficiéncia en el lloc de treball objecte de la 

present convocatória será declarat no apte, 

per resolució motivada de l'órgan competent, i 

perdra, en conseqüéncia, tots els drets a la seua 

contractació i es donará per finalitzat el seu 

contracte. 

ONZENA.- RECURSOS. Contra la resolució 

d'aprovació d'aquestes bases i els actes 

administratius definitius que es deriven 

de les mateixes podran els interessats 

interposar qualsevol deis següents recursos: 

el recurs potestatiu de reposició previst en 

la Llei 30/1992 de 26 de novembre de Régim 

Jurídic de les Administracions Públiques i 

procediment administratiu comú, modificats 

perla Llei 4/ 1999 de 13 de gener, en el termini 

d'un mes, comptador des de l'endemá de 

la seva publicació, davant el mateix órgan 

que ho hagués dictat. Transcorregut aquest 

termini únicament podrá interposar-se el 

recurs contenciós administratiu previst en 

la Llei 29/ 1998 de 13 de juliol reguladora 

de la Jurisdicció Contenciós-administrativa, 

en el termini de dos mesos, comptador 

des de l'endema de la publicació, davant el 

Jutjat Contenciós Administratiu de Castelló, 

sense perjudici de la procedéncia del recurs 

extraordinari de revisió previsten la Llei 30/ 1992; 

tot aixó sense perjudici que els interessats 

puguen interposar, si escau, qualsevol altre 

recurs que estimen procedent. 

La regidora d'lnfancia i Joventut 

M. José Ferrer Redón 
Vinarós, 8 de maig de 2008 
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Consell Municipal de Formació de Persones Adultes 

Cursos monografics de cuino: 

El pa fet a casa 
Com preparar pa a casa i conservar-lo. E/aboració basica de xapata, 
pa de ceba, d'olives o de 1/avors, estirat amb oli i sal ... 

Divendres 6 de juny, de 
17.30 a 20.30 h 
Professor: Juan jo Roda 
Lloc: Restaurant El Casino 
Preu general: 1 O € 
Preu socis: 9,2 € 

Viatge a l'expo de Saragossa 
Cap de setmana 6 i 7 de setembre. 
Agafarem entrada pera dos dies a 
I'EXPO, i anirem a dormir a Agreda. 

lnscripcions a partir del 26 de maig. 

HORARI D'INFORMACIÓ 1 MATRÍCULA 
Dilluns, dimarts i dimecres 11.30 - 13.30 h 

Dimarts i dijous 19- 21 h 
LLOC: av. Colom, s/ n (Antiga Escala S t. Sebastia) 

Tel. 964 45 30 44 

DIVENDRES 30 
Mostra de curtmetratgés 

DISSABTE 31 
Fira Solidéria: M ostra d'entitats, TertOiies, Actuacions .. . 

OR8ANITZA 

~ ~ ""··· . Ajuntament de Vinarós 

Regidoria de Benestar Social 

CONVOCATORIA DE BECAS DIAB
CAMP 2008, dest inadas a faci litar 
la asistenc ia de niños y niñas con 
diabetes a campamen tos de ve ra
no organizados por las asociacio
nes de diabéticos. El importe de la 
Beca es 125,00 € por fami lia. 
Beneficia rios de las becas: Fami lias 
con niños d iabét icos que asistan a 
cam pamen tos de verano a los que 
decidan ir los niños y jóvenes dia
béticos que resulten beneficiados 
por las becas. 
Requ isitos para solicitar la beca: 
- Niño/a diabéti co/a con edad 
comprendida entre 7 y 17 años. 
- Asistenc ia a campamen to con 
duración mínima de 9 días. 
- Campamento con conten idos 
educativos en diabetes. 
Convocatoria: La Fundación para 
la Diabetes ofertará las becas a 
través de las asociaciones de dia
béticos. 
Fecha límite de recepción de soli
ci tud es de becas: 6 de ju nio. 
Informac ión: Fundación para la 
d iabetes. 
Tel. 91 360 16 40 
www.fundaciondiabetes.org 

Regidoria d'Educació 

ASSUMPTE: XIQUIBÓ, ajudes a 
l'escolarització infantil 

La Regido ria d'Ed ucac ió de I'Ajun
tament de Vi na ros vo l comunicar
vos que, un any més, s'han con
vocat les Aj udes a I'Escolaritzac ió 
Infant il, també conegudes coma 
Xiquibó. 
Aquestes ajudes es concedeixen 
a les famíl ies amb fi lls o fil ies 
nascuts l'any 2006 i 2007, em pa
d ronats a Vinaros i que com plis
quen amb els requ isits fixats a 
les bases de la convocatoria, que 
podreu consul tar en la Regidoria 
d'Educació o en la pag ina web de 
I'Aj untament www.vina ros.o rg. 
El Xiquibó pretén sufragar part 
de les despeses que comporta 
l'educació infantil o preescolar 
(primera infancia) deis menors 
amb edats compreses entre l'any 
i els dos anys. L'import má'X im de 
l'aJ uda ascende ix a 122 € men
suals per cadascun deis menors 
que comp lisquen els requisits de 
la convocato ria. 
Pe r a sol li citar el Xiquibó us po
deu dirigir del S al 23 de maig 
a la Regido ria d 'Educació ubicada 
al primer pis de la Biblioteca Mu
nicipal, a la pla~a de I'Hort deis 
Escribano s/n de Vinaros, en ho
rari de 1 O a 14 hores. 

17 de maig 2008 

Assumptes tractats en la 
Junta de Govern Local 

del dia 12 de maig de 2008 

· Ordenació de pagaments. 

· Desestimació de la sol -licitud 

de Carlos Donis López per a la 

devolució de drets d 'examen de 

policía local. 

· Estimació de la sol -licitud de 

Carme Malina Belda per al 

reconeixement de l'exempció de 

I'IVTM per minusvalidesa . 

· Estimació de la sol-licitud de 

Bella Nicoleta Ortenzia per al 

reconeixement de l'exempció de 

I'IVTM per minusvalidesa. 

• Estimació de la sol-licitud de 

Lucía Carolina M iró Miralles per 

al reconeixement de l'exempció 

de I' IVTM per minusvalidesa. 

· Aprovació de la declaració de 

vehicle historie propietat de 

Ricardo Claret Soler. 

Regidoria d'Educació 

De la Regidoria d'Educació a tots els 
centres educatius públics de Vinaros 

La Regidoria d'Educació de I'Ajuntament 
de Vinarós us comunica que per a situa
cions d'urgéncia que es puguen donar en 
temes relacionats amb el manteniment 
deis centres educatius de Vinarós, la direc
ció del centre podra dirigir-se al conserge 
del seu col-legi perqué siga aquest qui 
trasl lade la necessitat de realització d'una 
determinada actuació de manteniment a 
la brigada municipal-de serveis. 
Per a situacions no urgents recordem que 
el procediment que s'ha de seguir és: 
- Presentació d'escrit firmat pel director 
del centre, I'AMPA, o el Conse ll escolar del 
Centre, al registre d'entrada de I'Ajunta
ment en el qual s'expliquen les actuacions 
necessáries i dirigit a la Regidoria d'Edu
cació, que será l'encarregada de gestionar 
el tema i derivar-ha al departament que 
corresponga. 

Agra·lm anticipadament la seua 
col-laboració 
M• José Ferrer Redón 
Regidora d'Educació 
Vinarós, 11 d'abril de 2008 



Regidoria de Benestar Social 

AJUNTAMENT DE VINARQS 
LA CONCEJAlÍA DE BIENESTAR SOCIAL INFORMA: 

La Coordinadora del Menor (COMEN) del Baix Maestrat 
ha organizado un curso de formación dirigido a todos 
los profesionales relacionados de algún modo con la 
problemática de la violencia familiar (trabajadores sociales, 
educadores, psicólogos, fuerzas de seguridad, docentes, 
personal sanitario y de justicia, entre otros) bajo el título 
"La intervención en violencia familiar", el cual se 
realizará en los locales de la Fundación Caixa Rural de 
Vi na ros los días 4, S y 6 de junio en horario de 9:00 a 15:00 
h. El objetivo del curso es dar a conocer algunas técnicas e 
instrumentos que puedan servir a los profesionales de los 
diferentes ámbitos en su intervención como especialistas, 
como peritos y como testigos ante la violencia familiar y en 
su relación con los servicios sociales y especialmente con el 
sistema judicial. 
El programa del curso incluye los siguientes contenidos: 
1. Breve descripción del sistema judicial español. Juzgados 
de Castelló. 
2. Localización de los casos judiciales. 
3. Violencia de género: 
· Técnicas de estudio de la violencia de género. 
· Teoría del ciclo de la violencia. 
• Criterios de credibilidad sobre un testimonio de violencia 
de género. 
• Rasgos que puede presentar un maltratador. 
• Rasgos que puede presentar la víctima. 
• Cronificación del maltrato. 
• Plan de seguridad para la víctima. 
· El sistema judicial y la víctima. 
• La protección física, jurídica y social. 
• Legislación relacionada con la violencia contra la mujer. 
· Orden de Protección de las Víctimas de la Violencia 
Doméstica. Cómo funciona. 
· Ley de Protección de Violencia Familiar 27/03. 
· Ley de Violencia doméstica. 
· El juicio rápido. 
4. Atención a niños y niñas víctimas de violencia de 
género. 
S. Maltrato a mayores 
6. Evaluación del riesgo de la violencia. 
7. Valoración integral forense de la violencia de género 
El curso es gratuito ya que para su financiación participan 
los ayuntamientos que componen la Coordinadora del 
Menor (Vinaros, Benicarló, Alcala de Xivert, Peníscola, Sant 
Mateu y Traiguera), el Hospital de Vinaros y la Fundación 
Caixa Rural de Vi na ros. 
Todos aquellos profesionales que estén interesados en 
realizar el curso pueden inscribirse al mismo remitiendo sus 
datos personales y profesionales a la dirección de correo 
electrónico bnclucia@cv.gva.es antes del día 20 de mayo. 

Coordinadora del Menor del Baix Maestrat 

La Regidoria de Medi Ambient informa: 

Agenda 21 Vinaros 
Estem creant una base de dad es de persones interessades a participar en les 
diferents fases de I'Agenda 21 . 
Si hi esteu interessats podeu dirigir-vos a mediambient@vinaros.org, o bé als 
teléfons 964 40 74 51 i 900 50 63 76, i deixar el nom i un número de teléfon 
de contacte. 
Volem escoltar la teua ve u. Participa en I'Agenda 21! 

17 de maig 2008 

Regidoria de Benestar Social 

PROGRAMA DE VACACIONS DE L'IMSERSO 

TEMPORADA 2008/2009 

1.- Requisits: 

- Residir a Espanya. 
- Tindre coma mínim 65 anys complits. 
-Ser pensionistes de jubilació del Sistema Públic de Pensions. 
- Altres pensionistes del Sistema Públic de Pensions i prejubilats, en estos 
dos casos, amb 60 anys complits. 
- Presentar la corresponent sol-licitud. 
-El conjuge no cal que reunisca els requisits d 'edat i pensió 

S'admetra com a acompanyant un fill o filia amb discapacitat, que tinga 
un grau de minusvalidesa igual o superior al 45%, sempre que el viatge 
ho realitze amb els seus pares i ocupe llit supletori en la mateixa habitació 
de !'hotel. 

2.- Presenta ció de sol·licituds: 

Les persones interessades a presentar la sol-licitud poden passar a recollir 
l'imprés per les oficines de la Regidoria de Benestar Social (plac;a de Sant 
Antoni, 19, baixos). El termini de presentació de sol·licituds finalitza el 
13 de juny del 2008. 

Per a més informació: 

- Telefon d'atenció usuaris: 901.10.98.99 (IMSERSO) 
- www.seg-social.es/imserso 
- Regí doria de Benestar Social. Plac;a de Sant Antoni, 19, baixos. 

Tel. 964 45 00 75 

Regidoria de Benestar Social 

TRAMITACIÓ DE LA TARGETA DAURADA 

Es comunica a les persones interessades a obten ir la targeta da u rada per poder 
accedir al transport públic urba de manera gratu"ita, que el proper día que es 
dura a terme la se u a tramitació sera el divendres 6 de juny 

Requisits: 
-Estar empadronat a Vi na ros. 
- Tindre 65 anys complits 
-Presentar el DNI original. 

Lloc: Regidoria de Benestar Social, pi. de Sant Antoni, 19-baix 
Horari : de 1 0.00 h a 13.00 h 

Regidoria de Benestar Social 

Horario autobuses celebración Virgen de la Misericorida 

Con motivo de la celebración de la Virgen de la Misericordia se ha ampliado 
el servicio de autobuses para que los ciudadanos de Vinaros que deseen 
asistir a la celebración puedan desplazarse a la ermita a través del mismo. Los 

horarios serán: 

Mañanas: ciudad-ermitorio: 9, 1 O, 11 y 12 horas 
Tardes: ermitorio-ciudad: 15, 16 y 17 horas 

Salidas desde los juzgados (avda. Libertad) 
Servicio gratuito, gentileza de Autos Mediterráneo 



1 7 de maig 2008 

ESQUELES 
ESQUE LES 1f' 

lf Preguéu Déu per l'ilnima de 

Agustí Querol Mateu 
Que morí cristianament a Vinares 

el dio 1 de Maig de 2008 als 73 anys. 

A.C.S. 

LA TEVA DONA, ELS TEUS FILLS, LES NORES 1 
LES lEVES NETES NO T'OBLIDARAN MAl. 

Vinarós, Maig 2008 

lf Rogad o Dios por el olmo de 

Josefina Andrés Martinez 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 6 de Moyo de 2008, o los 80 años de edad. 

E.P.D. 

Sus afligidos: Esposo, hijos, nietos y demás familia 
ruegan una oración por el eterno descanso de su alma. 

Vinarós, Mayo 2008 MAPFRE SEGUROS 

lf Rogad a Dios por el alma de 

Tomás Domingo Cabanes 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 13 de Moyo del 2008, o los 94 años de edad. 

E.P.D. 

Sus afligidos: Hijos, nieto, biznieto y demás familia ruegan 
una oración por el eterno descanso de su alma. 

Vinarós, Mayo 2008 

fF::\ FUNERARIA JULIAN ~ 
'-:!;/ TANATORIO SAN SEBASTIAN ~ 
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Frente Plaza de Toros Vinaros 

TELÉFONO 24 HORAS 
964 4109 09 
Móvil 608 66 20 39 

AGENCIAS EN TODA LA PROVINCIA 
SERVICIOS PARTICULARES Y DE COMPAÑÍA 
PRESUPUESTO SIN COMPROMISO 

lfiN MEMORIAM 
Leocadia Miralles Puchal 

FALLECIÓ El 13 DE MAYO DE 2008. 

R.l. P. 

"Hasta con el dolor que nos causó su muerte 
nos acercamos a Dios". 

"A todos los que me habéis querido 
os pido oraciones que es la mejor prueba de afecto". 

"Ten siempre, Señor, mi pecho lleno de tu amor, 
de suerte que no me ~suste la muerte, 

venga cuando TU dispongas, 
con tal que al morir me pongas donde 

puedo amarte y verte". 

Su esposo, hijos, nietos, biznietas, hermanos, 
sobrinos y demás parientes tengan presente 

en sus oraciones a CAITA. 

Vinarós, Mayo 2008 

ANIVERSARIS 1r 

Vinarós, Maig 2008 

lf 3e Aniver.ari de 

Ana Lluch Juan 
Que morí cristianament a Vinaros el 4 de Maig 

de 2005 a 1' edat de 84 anys. 

A.C.S. 

LA TEVA FAMILIA SEMPRE 
ET RECORDARÁ. 

lf2" Aniveo;ario de 

Teresa González Hidalgo 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 19 de Moyo del 2006, o los 37 años de edad. 

E.P.D. 

TUS PADRES, HERMANAS Y DEMÁS FAMILIA 
TE RECORDAMOS CON MUCHÍSIMO CARIÑO. 

Vinarós, Mayo 2008 



FARMACIE$jDE GUARDIA 
HORARI DE GUARDIES L 

de 8 a 24 hores · Fora d'aquest horari 
contacteu ambla Policia Local: Tel. 964 407 704 , .. 

17 de mayo MARTÍNEZ av. Pais Valencia, 15 

18 de mayo FERRER pi. SantAntoni, 39 

19 de mayo ROCA c. Sant Francesc, 6 

20 de mayo GUIMERÁ pi. Parroquial, 11 
21 de mayo 

22 de mayo 
23 de mayo 

Ajuntament 
Aigües de Vinares 
Ambulatori 

Biblioteca 
Casal Jove 

Contribucions 

Cultura 

Creu Roja Vinares 

ADELL 
SANZ 
VALLS 

Ecoparc 1 Recollida de mobles 

Emergencies 
Emergencies ambulancia 

Ermita de Vinares 
Escala d'Art 

Escala de Música 

FPA 

Gas buta 
Guardia Civil 
Hisenda 
Hospital (centraleta i habitacions) 

Hospital (cita previa) 

lnfodona 
lnformacie i Turisme/OMIC 

INSS (Seguretat social) 

ITV 
Participacie Ciutadana 

Patronal d'Esports 
Patronal de Turisme 

Policia Local 

PROP 

av. Pius XII (cant. Picasso) 
c. Pont, 83 

zona turistica nord, 11 

964 40 77 00 
964 40 77 67 
964 45 34 00 

964 45 95 90 
964 40 0314 

964 45 47 52 

964 40 79 61 

964 45 94 64 
964 40 78 03 

112 
670 00 89 32 

964 45 68 47 

964 45 38 02 
964 45 62 03 

964 45 30 44 
964 45 11 24 

964 40 71 40 
964 40 2211 

964 47 70 00 

964 47 71 60 

964 45 64 52 

964 45 33 34 
964 4513 50 

902 12 00 13 

900 50 63 76 

964 45 46 08 

964 45 52 53 

964 40 77 04 
964 456 234/012 

964 45 51 51 

964 45 00 07 
964 45 28 77 

964 4518 14 

964 45 0516 

964 45 00 75 

Parroquia arxiprestal de 1' Assumpció: Laborals: 9.00 i 20.00 h. 
Festius: 9.00, 10.30, 12.00 i 20.00 h 
Convent Divina Providencia: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h 
Parroquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 
19.30. Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h 
Sant Roe: Dissabte: 20.30h Guliol i agost) 
El Carme deis Mariners: Festius: 10.15 h 
Residencia de Sant Sebastia: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h 
Església Evangélica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts 
estudi bíblic: 20 h 
Església Evangélica (av. Tarragona): Díjous: 20.30 h. Díumenge: 18.00 h 

TRENS A BARCELONA 

AUTOBUSOS 
• VINARÓS - BARCELONA 
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.1 5,15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15 
BARCELONA- VINARÓS 
Dedillunsadivendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30i21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30 i 21 .30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat 
C011rn 111u ,,. ''hor& al rAiéfon. 211 gs 14 • HIFE 

• VINARÓS-CASTELLÓ 
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital} 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso) 
Tots els autobusos surten 10 min. abans del pare de les Caterinetes 
CASTELLó-VINARÓS 
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso) 
·r llfil,, 't"' , a 9 46 1 36 AUTOS u: ~RÁ O 

• VINARÓS-MADRID 
Diari: 9.45 
Diumenges: 9.45 i 22.15 
MADRID-VINARÓS 
Diari: 15.00 
Dissabtes: 1.00 i 15.00 
Parada: Av. Llibertat 

·1~rm u •¡¡" rt> /'ha. c. lleléfn · eoz 02 0999 ·AUTO RFS 

• VINARÓS-SARAGOSSA 
Diari: 7.00 i 15.30 
SARAGOSSA-VINARÓS 
Diari: 10.45 i 15.30 
Parada: Av. Llibertat 
Cr t~'" t1 mO/'fl 1 n ri 8J '011. 0211 814 ·HIFF 
• VINARÓS-CASTELLÓ (continua a Valencia) 
De dilluns a divendres: Vinarós 7.30, Castelló 8.45, Valencia 9.45 
Dissabtes: Vinarós 7.30, Castello 9.30,Valencia 10.30 
• VALENCIA-CASTELLó-VINARÓS 
De dilluns a divendres: Valencia 13.30, Castelló 15.00, Vinarós 17.00 
Dissabtes:, Valencia 14.00, Castello 15.00,Vinarós 17.00 
• VINARÓS-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 15.30, 
17.00, 18.00, 19.00 i 19.45 
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30 
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00 
TORTOSA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11 .30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15 
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05 
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05 
Parada: Av. Llibertat 
r .,.e(J2 44 "1 1 
• VINARÓS-ULLDECONA-STA. BÁRBARA-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÁRBARA-ULLDECONA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 14.45 
• VINARÓS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL 
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLOECONA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30 
Parada: Av. Llibertat 

• VINARÓS (AV. PICASSO)- ST. MATEU -CATÍ · De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 
VINARÓS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LAJANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ 

8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella 

13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20 

16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella 

18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00 

CATÍ- ST. MATE U • VINARÓS (AV. LLIBERTAT 1 CATERINETES) • De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LAJANA TRAIGUERA ST.JORDI HOSPITAL VINARÓS 

6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10 

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00 

14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45 

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00 

AUTOBUSOS VINAROS • BENICARLÓ • PENÍSCOLA 
• VINARÓS (Església)-BENICARLó-PENISCOLA 

6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11 .30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21 .00, 21 .30 i 22.00 
F " urter 1v 1~.>~- ~ t P;o 1 r 'es 

AUTOBUSOS URBANS 
• ZONANORD 

o 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.20, 
9.00, 9.40, 10.20, 11 .00, 11.40, 12.20, 13.00, 13.40, 14.20, 15.00, 
15.40, 16.20, 17.00, 17.40, 18.20, 19.00, 19.40, 20.20 i 21 .00 
Zona nord (Deveses)- Vinaros (Església): 7.30, 8.40, 9.20, 10.00, 
10.40, 11.20, 12.00, 12.40, 13.20, 14.00, 14.40, 15.20, 16.00, 16.40, 
17.20, 18.00, 18.40, 19.20, 20.00, 20.40 i 21 .20 
r· TE. · J 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.30, 
10.40, 11 .50, 13.00, 16.30, 17.40, 18.50 i 20.00 
Zona nord (Deveses) - Vinaros (Església): 9.50, 11.00, 12.10, 
13.20, 16.50, 18.00, 19.10 i 20.20 

PENÍSCOLA-BENICARLó-VINARÓS (Av. Uibertat i Caterinetes) 
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11 .00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21 .00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
n"':rtel !11n H 

• ZONASUD 

Vinaros (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 8.20, 9.00, 9.40, 
10.20, 11 .00, 11.40, 12.20, 13.00, 13.40, 14.20, 15.00, 15.40, 16.20, 
17 00, 17.40, 18.20, 19.00, 19.40, 20.20 i 21 .00 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa)- Vi na ros (Av. Llibertat): 
7.40, 840, 9.20, 10.00, 10.40, 11.20, 12.00, 12.40, 13.20, 14.00, 14.40, 
15.20, 16.00, 16.40, 17.20, 18.00, 18.40, 19.20, 20.00, 20.40 i 21 .20 

8 r. F 
Vinaros (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 9.00, 10.10, 11.20, 
12.30, 17.10, 18.20, 19.30 i 20.40 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa) - Vinaros (Av. 
Llibertat): 9.15, 10.25, 11.35, 12.45, 17.25, 18.35, 19.45 i 20.55 

VINARÓS-BARCELONA SANTS BARCELONA SANTS-VINARÓS VINARÓS A CASTELLÓNALENCIA DE VALENCIA- CASTELLÓ- VINARÓS 

7.10 Regional Diari 8.00 Arco Diari 7.20 Regional De di. a dv. 10.00 10.43 Arco Oiari 

11 .25 Arco Diari 9.10 Regional Diari 8.28 Regional Dissabte 10.35 11 .32 Regional Diari 

14.31 Talgo Diari 10.30 Arco Diari 9.56 Arco Oiari 13.08 13.52 Talgo Oiari 

16.38 Arco Diari 12.00 Talgo Diari 12.19 Regional Oiari 15.05 15.51 Arco Oiari 

18.20 Arco Diari 15.00 Talgo Diari 12.50 Arco Oiari 16.10 17.10 Regional Oiumenge 

18.36 Talgo Diari 16.30 Arco Oiari 13.50 Talgo Oiari 16.55 17.44 Arco Oiari 

18.53 Regional Oiari 18.30 Arco Diari 13.56 Regional Oiari 17.15 18.01 Talgo Oiari 

21.29 Arco Diumenge NO 19.17 Reg. Exp. Oiari 16.48 Talgo Oiari 17.00 17.57 Regional Oiari 

22.03 Arco Oiumenge 18.58 Arco Oiari 20.05 20.48 Arco Oiumenge NO 

19.03 Regional Diumenge 20.10 21.02 Reg. Exp. Dissabtes NO 

Telefon de confirmació d'horaris: 902 24 02 02 20.57 Arco Diari 20.35 21.20 Arco Diumenge 
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V1naros 

es mar, es ciudad 

nueva promoción 
en v;narós 
Información en Vinaros : 
7 1 '1 ' o 
c/Febrer de la Torre. 10 
12500 Vinaros 
Tamb1én abterto siibados 
y dommgos de JO a 14 h. 

lnformacion en Zaragoza: 
Tel.. 76 23 ·s ti"' 
C/Coso, 66. entlo. C 
50001 Zaragoza 

Amplias viviendas de 1 a 3 dormitorios con 
espaciosas terrazas. Localización inigualable 
junto al mar, en el centro de la ciudad. 

info@vlnarosplaza.es 
www. vinarosplaza. es 

Comprometjdos con v;narós 

PROMUEVE Y URBANIZA 

•· 
BRIFISA1N TEA NACIONAL 
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